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Fake (3)

Season 1
Episode Number: 1
Season Episode: 1

4 )
Originally aired: Wednesday March 1, 2017
Writer: Michael Chernuchin
Director: Donald Petrie
Show Stars: Philip Winchester (Assistant State’s Attorney Peter Stone), Jon Seda

(Chief Investigator Antonio Dawson), Joelle Carter (Investigator Laura
Nagel), Monica Barbaro (Assistant State’s Attorney Anna Valdez), Carl
Weathers (State’s Attorney Mark Jefferies)

Guest Stars: Jason Beghe (Hank Voight), Elias Koteas (Alvin Olinsky), Taylor Kinney
(Kelly Severide), Bradley Whitford (Albert Forest), Peter Coventry Smith
(Dylan Oates), Julie Lauren (Mrs. Oates), Teal Wicks (Joan Perry),
Matt Mueller (Todd Anders), Tim Kazurinsky (Judge Emerson), To-
vah Feldshuh (Danielle Melnick), Jazlyn Yoder (Tamra Collins), Thom
McCloud (James Oates), Grace Ransom (Chloe Phillips), Anne Gal-
lagher (Mrs. Collins), Ari Khatib (Reporter #1), Nick Freed (Reporter
#2), Cynthia Abernathy (Gallery Member #1), Katie Caussin (Court
Clerk), Matthew Quentin Fahey (Gallery Member #2), Harley Jo (Re-
porter), Denis Mulvihill (Courtroom Gallery Family Member), Michael
Page (Deputy Wright), J.J. Painter (Fitted Reporter), Russ Panzarella
(Neighborhood Onlooker), Elizabeth Reiners (Lawyer), Jatone Smith
(Sai Employee)

Summary: Stone struggles to prosecute an arsonist without a confession or a
motive.

This episode concludes the cross-over
started with Chicago Fire SO5E15 “Death-
trap” and followed by Chicago P.D.
S04E16 “Emotional Proximity”.

The courthouse is filled with media
and families of the victims. Peter Stone
and Anna Valdez are questioned about
the suspect, Dylan Oates. In the court-
room, Dylan informs the court he waives
council as its only about whether he gets
bail. One of the parents shouts to hang
him, while others yell that he killed his
boy. He gets no bail.

Stone and Jefferies walk towards their
office and both admit they doubt Voight's
claim that Dylan confessed; because one of the victims was Olinsky’s daughter, on the plus side
they do have a witness who saw him start the fire, but she has trouble with her vision now.

Jefferies wants his ASA team to figure out why. They all know he is a monster but they need
to give a reason to the jury or they won’t be able to comprehend the monstrosity. He tells Stone
that cases like these could make his career, but if he loses it will destroy his (Jefferies).

Alvin Olinsky comes to see Antonio Dawson, who offers his condolences, same with Laura
Nagel from the ASA office. Olinsky privately talks with Antonio about an attorney who could cry
coercion; it is possible. Antonio wants to know if he confessed; Olinsky said the son of a bitch
killed Lexi.
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When Antonio returns, Laura implies things look a little "hinky”; Antonio says he doesn’t
know, he wasn’t there so he didn’t hear anything. She says she is on the team but she wants to
know which team they are on before the game starts.

Antonio and Laura go to see Dylan’s parents, who swear he couldn’t have done this; his father
says they have rights to not talk. He then complains asking when the media "pricks” are going to
leave them alone. Antonio sarcastically says unfortunately they have rights! Mrs. Oates informs
them that Dylan was a loner who wouldn’t go to a rave; he was a data processor and 8-hours on
the computer was never enough; none of which is an element of murder.

Antonio closes the door and talks to Peter Stone about kids. He wants to grab Olinsky and
tell him it is going to be okay, but its not going to and never will be. He admits he didn’t actually
hear the confession, saying only Voight and Olinsky did. Stone knew all along but is furious it
took Antonio 24-hours to tell him the truth. They argue about ethics and what is right, when
Anna barges in saying Albert Forest made a motion to suppress the confession.

Stone meets with Voight, Voight says Stone needs to trust him and he has the right to take
the stand to tell his story. Stone says having a right and doing what is right are 2 completely
different things. He does offer his condolences to Voight before he leaves,

Stone stands up and court and says the people will not oppose his motion to suppress the
confession; upon hearing that, Olinsky leaves the courtroom. While Albert Forest says he is glad
the people see the weaknesses in their case; Stone says they intend to proceed to trial and it is
granted.

Anna gives Stone a list of articles about the Kimball factory, including one that says Kiddie
Sex Den! They learn that the raves were thrown by pedophiles to draw in underage teens, and
Anna says after she spoke to a shrink, one of the consequences of child abuse is pyromania.
Stone tells Jefferies he wanted a reason, now they have one. Jefferies isn’t so sure believing this
could give the defense a sympathy defense; and orders them to use the actual facts they have.

Chicago Fire’s Lt. Kelly Severide on the stand explaining what they found in their investigation.
Forest asks Severide about Mr. Kimball and his failure to follow fire codes. Tamra is on the stand,
describing Dylan the night of the rave while Stone shows the same items to the jury. Forest asks
her if she was drinking and doing drugs, she admits she took some Molly but she is persistent
on what she saw; even though Forest badgered her.

Voight is next on stand, who confirms what they found in Dylan’s apartment. Forest tries to
intimidate him, bringing up Lexi and if they could get someone convicted for the fire, it would
give Olinsky some peace. The judge wants to know why the confession wasn’t put into evidence
and if the ASA can’t believe his words, how can he expect the court to believe him now?

Stone and Anna are back in the office, when Anna asks if he could ever defend someone like
Dylan Oates. He says he would never have to think about it. He is a prosecutor because he is
thinking of the victims and right now he is letting 39 of them down. They decide to subpeona the
writer, Anders of the article about the raves being used for underage sex.

Anders says he doesn’t need preparation for court because he is a journalist, and has the 1st
amendment and shield law at his back. Stone says what he does isn’'t journalism and he can
have him arrested for contempt. Anders says he was just thinking about a weekend Stone spent
at the Huntington Hotel in Grand Beach, 4 years ago.

Stone demands to know why he is doing this, Anders asks if he has any idea the lawsuits
he would have to deal with from the 39 families? Stone tells him to prove its true; he refuses
to reveal his sources. Anders says to give his best to Joan. When Stone tells Joan that Anders
knows about their affair, she tells him not to put him on the stand, but she figures out he isn’t
asking her permission; he is only warning her. She angrily walks out of the restaurant.

Anders is a hostile witness, and admits the article is about underage sex, where pedophiles
got kids drug and high to get them to do what they want. The defense has no questions and the
prosecution rests.

Anna comes to Stone’s office, asking if he is okay. He is frustrated that Forest didn’'t question
Anders nor his article. Anna says maybe Anders has something on Forest. Back in court, Mrs.
Oates still believes her sweet boy couldn’t have done that; but she does explain that after he
came home from a fishing trip with her brother, Frank Dylan was never the same.

She just confesses that she knew this whole time her brother was molesting him, but Dylan
never told her. She reveals that the fire and killing of all those kids isn’t Dylan’s fault if he did it;
its all on her.
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Stone sits with Forest and reveals that he knows it wasn’t a mistake sending a list of all those
articles; he did it so Stone could introduce the defense for him. He asks if Mrs. Oates was lying,
learning its all about perception and Dylan was never abused. Stone says there are 39 kids dead;
Forest says and there is 1 living he needs to protect. Forest is very confident that the trial will
end in a hung jury!

Stone wants to put Dylan Oates on the stand, the judge gives Forest 24 hours to prepare his
client. He sends Antonio and Laura to find a witness who hasn’t come forward from that night. At
the memorial site, Antonio spots Olinsky who says he should have killed Oates when he had the
chance; but gives them a tip when they find a note from Chloe, who never gave them a statement.

Laura comes to Chloe’s room to talk. She begins to cry when she sees the note she left there
for her brother, who died in the fire. She admits to recognizing Dylan, who was arguing with
some girl. The girl was Tamra, and they confront her with the knowledge that she knew more
than him just stepping on a paper bag.

She brushed him off on social media, and he knew she went to a party rather than going out
with him. She had posted it on facebook; she says all those people are dead because of her. Anna
says she will have to testify but Stone says only if they need her.

Dylan is on the stand, denying that his uncle did anything weird to him. Stone approaches
the stand asking him why he said his mother knows nothing about his life; then asks about his
facebook. Dylan claims he isn’t on facebook; but Stone says he opened a fake account, which he
denies.

Stone produces a picture of Tamra Collins, and Dylan says its the blind girl who accused
him of doing it. Stone asks if he didn’'t know her why is her pictures all over his account?
Dylan is jealous of the pictures showing she is having a good time. Dylan finally snaps and says
what would he care if she would rather hang out with garbage than him?! Stone has no further
questions and closing arguments happen next.

Forest claims Stone picked Dylan as his patsy. Stone admits he didn’t tell them why Dylan
started the fire and killed those 39 kids. He didn’t have to, because Dylan told them himself.
Dylan stalked a girl who didn’t want him, while he hit behind social media and a keyboard;
where deceit and voyeurism grow. Dylan pounds his fist on the table over and over until the
judge orders him to stop.

In Dylan’s head, Tamra had the perfect life and he wasn’t invited. He hated that she had a
life on facebook and he wasn’t part of it. Stone asks if those tears are for the 39 dead or are
they for his own life. Dylan lunges at Stone and he is restrained and physically removed from the
courtroom.

The jury decided he was guilty of aggravated arson and 39 counts of first degree murder!
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Uncertainty Principle

Season 1
Episode Number: 2
Season Episode: 2

( )
Originally aired: Sunday March 5, 2017
Writer: William N. Fordes
Director: Norberto Barba
Show Stars: Philip Winchester (Assistant State’s Attorney Peter Stone), Jon Seda

(Chief Investigator Antonio Dawson), Joelle Carter (Investigator Laura
Nagel), Monica Barbaro (Assistant State’s Attorney Anna Valdez), Carl
Weathers (State’s Attorney Mark Jefferies)

Guest Stars: Richard Brooks (Paul Robinette), Danny Jacobs (Arnold Rifking), Brian
T. Finney (Reverend Fitch), Sal Velez Jr. (Adrian Carrera), Christine
Tawfik (ER Doctor), Peggy Roeder (Judge), Lisa Zane (Judge Fotis),
Jason Beghe (Hank Voight), LaRoyce Hawkins (Kevin Atwater), Ma-
rina Squerciati (Kim Burgess), Amy Morton (Trudy Platt), Aneisa Hicks
(Jennie Davis), Lindsey Pearlman (Joy Fletcher), Matthew Yee (Ronnie
Chen), LaShawn Banks (Buckley White), Nadirah Bost (Donna Wilkes),
Greg Geffrard (Justin Wilkes), Laura Berner Taylor (Paramedic Isla
Hacket), Cesar Jaime (Paramedic Cesar), Daniel Craig Baker (Assis-
tant State’s Attorney), Jonathan Posthuma (Chicago Police Officer),
Jatone Smith (SAI Employee), Giota Trakas (Gallery)

Summary: A chain of events following the arrest and death of a young man is in-
vestigated, and CPD’s Kevin Atwater is ultimately charged with mur-
der. Defending him is Paul Robinette.

J The episode begins with ASA Anna
Valdez, arriving at the Chicago PD ask-
ing Sgt Trudy Platt to see Adrian Carrera
who is in the drunk tank with his bottom-
feeding lawyer, Arnold Rifking.
Her boss Peter Stone offers Carrera a
Y plea of 20-years, for today only. Rifking

> ! -1 says they will not accept that plea on as-
§ . . ‘ sault. Anna informs him the victim died

: *’. ‘ at Chicago Med; and they are filing mur-

Al der charges; as she leaves he tells her he

) 4 - . ] is also representing the man in the drunk

—— - tank beside Carrera, Justin Wilkes.
' She says if she doesn’t hear from him
by 2 pm, she is putting the case before
the grand jury. Carrera told them to shove their offer and Stone tells her she will be first chair
on a murder case. Just as she has a moment of excitement, she receives a call from Rifking
informing her the client beside Carrera has died, and he is at the hospital with his mother, Mrs.
Wilkes.

At the hospital she learns from Rev, Finch that he is making sure their office investigate
Justin’s death thoroughly since he didn’t die of natural causes, and he passed away from fatal
injuries while in police custody. She looks on as the mother says goodbye to her deceased son.

Stone and Anna meet with Mark Jefferies and share everything they know about Wilke’s case.
He tells them to get in front of this immediately, starting a the hospital and work backwards;
with Rev Finch on it, Rifking won’t be Wilkes’ lawyer for long.

7
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Stone learns from the ME that drunk or not, the second that piece of his sternum broke, he
was a dead man walking; its pretty clear it came from someone or something hitting him in the
chest; this usually happens in car accidents. She wanted him to know that she is signing the
homicide block as cause of death.

Antonio Dawson and Laura Nagel learn it took the ED over 5 hours to get to Justin. Laura
wants to know how they knew he was drunk if no one examined him. The nurse said some of
their best customers are drunks. She is not very helpful, she reveals he died from exsanguination
but can’t tell them any more.

EMS startles Laura and Antonio when they say Justin smelled like booze and had vomit all
over them when they took him with them on a call of an 8-year-old pulled from the lake with no
pulse. As they walk away, Laura tells Antonio to remind her not to get sick and he says to remind
me to not be a black male. One of the paramedics yells to them that the kid from the lake made
it.

Antonio and Laura arrive at Chicago PD to talk to Dt. Kevin Atwater, who is the officer who
arrested Justin. Kevin says he knew Justin growing up, and explains what happened; Kevin then
learns Justin died. Laura asks him if he was properly restrained and Kevin informs them that
the suspect was resisting arrest and he subdued him using reasonable physical force; he slams
his locker and brushes past Antonio.

Antonio defends Kevin, but Rifking brings in his client Carrera who claims to have information
from that night Wilkes died. He says Wilkes might have told him a cop hit him, and if Rifking
gets a deal he will testify to that. Stone turns down the offer. Meanwhile, Antonio is asking for
the video coverage before they throw Kevin Atwater to the wolves to keep the peace. He says he
will have them in a couple hours.

Jefferies meets with Mrs. Wilkes and Rev Finch. Finch produces cellphones from people who
wouldn’t come forward to the police. He offers them to Jefferies saying Justin was definitely
murdered. Antonio and Laura watch the videos of Kevin Atwater’s arrest. Antonio is on Atwater’s
side and Laura reminds him he is her partner now.

Atwater says to Antonio in truth he shouldn’t have done anything; he should have just let
him sell his dope because its always going to be someone’s kid. Everyone gets together to review
what they know about the case so far.

Antonio says to Anna she knows Atwater and Stone says he also knows Sgt Hank Voight's
unit and he wouldn’t exactly call them shrinking violets. Stone says he takes no pleasure in
going after a cop; especially a cop like Kevin Atwater. Antonio tells him to just drop it. Stone
reminds him their obligation is to the victim and his family and he can’t just drop it; Antonio
grabs his coat and says he doesn’t have to be a part of it.

Voight comes to see Antonio, who says he is doing everything he can. Antonio questions what
if Kevin killed him; Voight says if Kevin killed that SOB then that SOB needed kKilling. Stone
decides they are going to go after the cop who arrested Wilkes, the EMTs who took their time
getting him to the hospital and the doctors who let him bleed to death in a waiting room.

He became a ward of the state the second he was arrested, and the EMT’s and doctors treated
him like a subhuman not worth saving after that; plain and simple he is a murder victim!

At a bar, Stone shares he is not making it a conspiracy, it was the collective actions or lack of
actions that contributed to his death. She reminds him that doesn’t exist in the criminal code.
Paul Robinette, who served with his dad in NYC, arrives.

He defends police officers, and after Voight called him, he had to come help Atwater. He has
a motion to preclude grand jury action, Stone tells him this doesn’t exist in Chicago; Robinette
says let the presiding judge make the call. In court, they argue about the preclude, the judge
asks for an hour to read what Robinette is asking and she wants all subpoenas from the ASA
office.

Stone doesn’t care about Kevin Atwater’s characteristics until after the trial; Robinette says
he reminds him of his old man, Stone immediately says his father has nothing to do with the way
he practices law. He tells Peter he should try calling his father and offering an apology; Stone
says he doesn’t know what he is talking about but Robinette says he thinks he does.

Back in court, the judge denies his motion; Anna returns to Jefferies office saying the grand
jury has indicted one single motion: First degree murder for Kevin Atwater. Stone bows his head
as Jefferies orders them to have an arrest warrant within the hour and executed immediately.

8
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Stone says Atwater would turn himself in, but Jefferies orders him to work on all the reasonable
doubt they handed Robinette.

Antonio comes to bring Atwater in, as Jefferies gives a press conference. Antonio blows up at
Stone defending Chicago PD. He says Atwater is just a man, better than most, and what kind of
prick would ruin that?

The ME says that the victim received blunt force trauma to his rib cage causing it to splinter.
Stone shows the videos of the arrest and she admits on several spots in the video it could have
caused it. She says it would take 6 or 7 hours to die. He died at 4:06pm but Atwater arrested
him at 7:10am.

He brings up that Stone attempted to indict the EMTs and the Doctors because they don’t
know what truly cause Justin’s death. Witnesses from the neighborhood know Justin Wilkes
and they know he is a drug dealer.

Antonio tells Kevin he did what he could, but Atwater is upset that it obviously wasn’t long
enough. They used to ride together and everything has changed now that Antonio has moved to
a bigger house. He is upset that a black woman got on the stand today and implied he is turning
his back on his people over being a police officer.

The younger siblings are in a hotel after death threats; Antonio said he will take them in until
he is cleared. Atwater says its too late, and maybe he did kill him; maybe he hit him harder than
he should. Antonio tells him what they do are for the right reasons.

Stone is having a crisis of conscience, that Robinette was right that there were several people
responsible for Justin’s death. Jefferies asks about the jailhouse snitch Carrera; wondering if he
knows for fact he is lying. Carrera says Justin said that the cop who arrested him beat the hell
out of him. Court is adjourned until tomorrow.

Robinette and Stone talk, mentioning how a criminal has more credibility than a cop. Robi-
nette wants charges dropped to aggravated assault with 6 months probation; Stone refuses and
offers 1 year. Kevin Atwater stands in court and recounts what happened; Antonio leaves the
courtroom.

Laura tells Antonio she wants to talk about it, but Antonio doesn’t. She shares a childhood
story telling him that she has learned to pick a side and stick with it; she tells him she is happy
he is her partner. Antonio reviews the case and discovers there was no blood tox report, and
there was no vomit on him.

Anna and Stone arrive at the prison, and inform Carrera his deal is off the table. Stone tells
Carrera the only choice he has is concurrent or consecutive sentences as he is now being charged
with Justin’s murder on top of the man he Killed in the bar. Carrera admits he killed him for a
cigarette.

Back in court Stone has Kevin Atwater’s sentence and charge vacated. He admits to Atwater
that sometimes they get it wrong and he apologizes to him. Antonio and Atwater nod to each
other. Robinette shakes hands with Stone and tells him his father would be proud of both of
them. Antonio comes to Stone’s office and offers him an apology; he tells him not to worry about
it. Stone picks up his baseball and calls his father.
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See Something

Season 1
Episode Number: 3
Season Episode: 3

Writer:
Director:
Show Stars:

Guest Stars:

Summary:

Originally aired:

Tuesday March 7, 2017

Dick Wolf, Michael Chernuchin

Fred Berner

Philip Winchester (Assistant State’s Attorney Peter Stone), Jon Seda
(Chief Investigator Antonio Dawson), Joelle Carter (Investigator Laura
Nagel), Monica Barbaro (Assistant State’s Attorney Anna Valdez), Carl
Weathers (State’s Attorney Mark Jefferies)

Gary Basaraba (William O’Boyle), Wesam Keesh (Jafar Boustani),
Mouzam Makkar (Kalila Rafiq), Waleed Zuaiter (Amir Nasiri), Maya
Maniar (Adara), Rom Barkhordar (Prof. Jacob Abrishami), Mary Beth
Fisher (Trial Judge), James Vincent Meredith (Preliminary Judge),
David Eigenberg (Christopher Herrmann), Jason Beghe (Hank Voight),
Sahar Bibiyan (Mitra Nasiri), Holly Nordquist (Melanie Burke), Tyrone
Phillips (Tyrone Jones), Lindsey Pearlman (Joy Fletcher), Karin An-
glin (Alexa Grant), Damian Conrad-Davis (Byron Welch), David Kaplin-
sky (Matt), Jack Ball (Joey), Ashika Sachdev (Chandra), Paul Michael
Thomson (Juror #1), Julie Beal (Juror #5), Mark Collins (Juror #8),
Jane Baxter Miller (Foreperson), Amir Yousuf (Teen), Daniel Craig
Baker (Assistant State’s Attorney), Andre Bellos (SAI Personnel), Olivia
Bird (Muslim Woman), Rajnita Gupta (Muslim College Student), Mark
Harper (Byron’s Dad), Leland Lambert (News Photographer), Julie
Proudfoot (Judge Miriam Bliss), Jatone Smith (SAI Employee), Ryan
Tutton (Byron Bell), Sal Velez Jr. (Adrian Carrera), Daria Vyaersi (Re-
porter)

When a Muslim grad student is brutally murdered, Stone and the team
arrest his friend, another Muslim student, who claims he committed
murder to prevent a terrorist attack. The jury must decide whether
he’s a killer or a hero.

The episode begins with Peter Stone
meeting with Danny’s grieving parents
outside the courtroom when Byron Welch
approaches them saying he didn't kill
him.

Mitra Nasiri says to Stone her son
never did anything to that boy; when her
husband, Amir says except look different.
Stone promises them that most Ameri-
can’s would not tolerate the murder of an
innocent boy; Anna Valdez says they need
to go.

On the stand, CPD Sgt, Hank Voight is
on the witness stand and confirms they
found the body in an abandoned build-

ing, after receiving an anonymous call from a squatter living in the building.
He reveals that Danny was beaten to death with a tire iron they found in a dumpster and the
reason they suspected Byron is because they learned of a recent altercation from campus police.

11
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They arrested him after they found a sweater shirt stained with Danny’s blood, under Byron’s
dirty underwear.

Some of the college boys begin to laugh and Amir Nasiri stands up furious that they find this
funny. He stands up and rushes at them and a full out brawl happens right in the courtroom.

The ASA team discuss the evidence of their case, Antonio Dawson, Laura Nagel and Anna
revealing Byron is a lacrosse player at CCU who brutalized physics student, Danny Nasiri and
left him to die. Byron left Danny 6 weeks earlier with a bloody nose, black eyes and broken ribs,
but for some reason Danny withdrew the complaint.

It looks like a hate crime, but Stone wants them to investigate it and "dot all the i’'s”. Antonio
and Laura ride to the frat house where she joked about the last time she was at one, and free
porn on the 'net.

At the frat house, one of the students says, "why can’t we all just get along?” making Laura
ask if he’s implying Byron didn’t like Muslims. His friend covers and says that all it means is
the school bends over backwards for a small group of students, implying Muslims get special
treatment and awareness week; the more the students talk the more racist it becomes.

Antonio and Laura check out Byron’s room discovering a motive, that his brother was killed
in Afghanistan. Laura says she understands the frustration while Antonio shares a story how
one coffee changed the police’s relationship with a whole Mosque. They find a Qu'ran in his room
and meet with the female student who gave it to him.

She tells them she is the one who convinced Danny to drop the charges and she is sure
Byron is not the one who killed him since he was all about learning about peace in the Muslim
religion; she reveals she is Bryon’s alibi, but didn’t come forward until now because Byron was
only thinking of her and if the truth come out how her father would feel; as proof she gives them
a sex video, made the night Danny was killed.

Back in Stone’s office, Anna shows him the recording; Stone feels it doesn’t prove anything.
Anna feels it shows he didn’t hate all Muslims. Stone points out there is a gap in the timeline, he
tells her they need to find out what this murder was about.

Antonio finds a receipt inside the air conditioner to a dry cleaners used by Jafar Boustani.
They go to see Jafar, who says they were great friends and were roommates for 6 years until he
moved into his girlfriend’s place. When things didn’t work out he did find it strange that Danny
wanted to live alone.

He also reveals he stopped Byron from beating Danny, at that campus fight, any worse than
he did, but he wasn’t on the report because it is already tough for him being Muslim and he
didn’t want any trouble. When Jafar leaves, Antonio says the guy is lying because there is no
way he could have stopped a built lacrosse player from doing anything.

They meet with Jafar’s ex-girlfriend who revealed that Jafar was paranoid and felt Danny was
plagiarizing his research and said if Danny did it again, he would hurt him bad. She didn’t report
it because she didn’t need to be looked at as racist and an islamophobe.

Antonio and Laura really believe it was Jafar who killed Danny, but Anna says they still have
the blood on Byron'’s shirt; Antonio says that could still be from the first fight, causing reasonable
doubt. Anna asks about Danny’s phone, maybe there is something on there but she is unwilling
to change because they already indicted someone else.

Antonio calls in CFD’s Christopher Herrmann, who removes Danny’s phone from under a
sewer grate. They find someone who witnessed the fight outside her window; she denies Bryon
being there; saying both of them were Muslim, the attacker was shorter, thinner wearing a red
t-shirt and his hands were around the other one’s throat, shoved him into a car and drove off.

She identifies Jafar; who is jumped by Laura when she arrests him at the school, surrounded
by witnesses. Anna and Stone present their case to Mark Jefferies. They found blood evidence
on Jafar’s shoes and believe the motive was jealousy.

Anna is flabbergasted when both Stone and Jefferies discuss how Jafar is a better defendant
that Byron, a Muslim who hurt another Muslim... if he gets the right jury. She can’t believe what
she is hearing and accuses them of sounding racist and leaves.

Jury selection begins as Peter Stone and William O’Boyle seem to agree on most of the jurors;
Anna is confused as to why O’Boyle would want jurors who might be biased against a Muslim
defendant. He reminds her that the victim was a Muslim too. O’Boyle questions them over their
lunch on the whereabouts of their star witness, Kalila Rafiq.

12
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ME Joy Fletcher confirms that the cause of death was cerebral anoxia, (strangulation); the
beating was definitely postmortem. There were no ligature marks on his neck, so it was manual,
causing the victim to empty his bladder causing his DNA to end up on the soles of the defendant’s
shoes. She admits it could have happened by accident, but there is no blood.

Kalila arrives in the courtroom wearing her her full Muslim dressing, the judge allows her to
testify and O’Boyle could try to testify later if he wanted. She describes exactly what she had told
Anna earlier.

O’Boyle starts to question her dressing, to prove that she has diabetes and one of the con-
sequences of that is losing one’s eye sight. He questions what she saw and she swears she saw
everything. Stone redirects and she proves that she has perfect vision when she can count the
fingers of the guard at the back of the courtroom.

Anna tells Stone he killed it today and the best redirect she had ever seen; he is a bit miffed
that she left him naked out there. He teaches her to never ask a question you don’'t know the
answer to. Stone receives a phone call where they learn Jafar will be put on the witness stand.

Jafar claims Danny began watching videos about joining jihad; Danny’s mother cries out in
court. He says that he never witnessed him watching the videos but they were on his phone.
Danny’s mother continues to scream at him to tell the truth. Court goes into recess when Jafar
reveals he knows how to get into Danny’s phone, the judge agrees they can all see what is there.

Jafar continues to state how evil Danny has become and how he took their peaceful religion
and took the Qu'ran all out of context. Jafar says he saw Danny buy a 100lbs bag of fertilizer;
but lived in an apartment. He also went to several electronic stores, he bought cell phones, wires,
timers, and things like that.

Jafar swears he knew Danny was making explosives, and when he couldn’t talk him out
of it, he killed him. He didn’t call the FBI because they never see when a Muslim is trying to
stop terrorism. The FBI knew about the Orlando club terrorist and knew he was dangerous but
did nothing because they didn’'t want to be bigots. Jafar says he did something and is a good
American hero; not a criminal.

Jefferies says it looks like they are prosecuting a hero; Stone disagrees that a kid who has a
good life and family wouldn’t radicalize like that. Stone is ordered to cut a deal, especially after
O’Boyle suckered him into picking this damn jury.

Stone questions Jafar about how could he be a hero if he strangled Danny to death than
brutalized him in an empty warehouse. He asks if Danny had storage or a car; Jafar says no;
Stone says their search produced no fertilizer nor anything Jafar claimed in his apartment.

He then asks him about the Fleischmann Prize, a prize given to Danny 4 or 5 times by the
physics department to the best student, Jafar never won it. Stone implies he was pissed off and
he killed Danny out of jealousy, that he always dreamed of being Albert Einstein but it is never
going to happen. Jafar says Danny could have gone on to great things but his killing Danny is
probably the only great thing he will ever do.

Anna and Stone argue how a jury of patriots will see that Jafar is the murderer and Danny is
the victim. While O’Boyle sings Jafar’s praises, Stone tells them, what he did is not what a good
American would have done, military or not. The verdict is in, the jury finds Jafar guilty of murder
in the first degree; Danny’s parents hug in relief.

O’Boyle meets with Stone at the bar, admitting the jihad was his plan B. Stone says the law
should be pure, like physics; it should be better than media and politics and exist outside of
race. O’'Boyle says when it comes to Muslims, its different, we all bend over backwards avoiding
it. Stone says that is a pretty broad brush stroke. He says that everybody wants to be so tolerant,
but everyone is racist.

Stone finishes by saying he hated physics!
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Judge Not

Season 1
Episode Number: 4
Season Episode: 4

e N
Originally aired: Sunday March 12, 2017
Writer: April Fitzsimmons
Director: Elodie Keene
Show Stars: Philip Winchester (Assistant State’s Attorney Peter Stone), Jon Seda

(Chief Investigator Antonio Dawson), Joelle Carter (Investigator Laura
Nagel), Monica Barbaro (Assistant State’s Attorney Anna Valdez), Carl
Weathers (State’s Attorney Mark Jefferies)

Guest Stars: Holly Curran (Zoe Butler), Dennis Flanagan (Jon Hoffman), Tijuana
Ricks (Vivian Teagan), Kathleen McNenny (Mrs. Kinzie), Lizzy De-
Clement (Caitlin), Douglas Sills (Judge), Claudia Michelle Wallace
(Zoe), Oliver Platt (Dr. Daniel Charles), Elana Flores (Anita Rosado),
Will Allan (Chip Swindell), Rammel Chan (Virgil Li), Mary Ernster
(Wendy Hoult), Laurie Larson (Arlene), Jim Deselm (Blake Wasco),
Marissa Lichwick (Woman), Daniel Craig Baker (Assistant State’s At-
torney), Andre Bellos (S.A.I Personnel), Darren Sheehan (Police Offi-
cer), Jatone Smith (S.A.I. Employee), William E. Smith (Lawyer Wes)

Summary: A prominent judge is shot and killed after having drinks with Valdez,
whose integrity is then scrutinized. Before long, the team discovers the
judge’s death has ties to a trial involving a college rapist.

Anna Valdez is just finished a case when
the Judge tells her to approach the
bench, where he tells her 8 pm. Later,
that night, as they are leaving the restau-
rant they are discussing how he is going
to talk to his wife to end their marriage.
They part ways, as she gets to her car,
shots ring out and she hides behind her
car as she watches someone on a motor-
cycle ride off. She realizes it was Ray, (the
judge) and calls for help.

Peter Stone sits with her, asking her
to recount what happened. She says she
didn’t see anything, but definitely heard
4 gunshots. He tells her to sit tight as he

goes to speak with Antonio Dawson and Laura Nagel.

Laura says it sounds like a hit; Stone says he has been on the bench for 15 years and probably
put away at least 500 bad guys. Stone will see if any have been paroled lately and he asks them
to canvas the area, hoping someone saw something. Stone comes back to Anna to take her home
and let’s her know the judge didn’t make it.

Back at the ASA office, Anna recounts again for Stone what had happened. When she stands
to help with the investigation, Stone tells her "No” and he wants to know what she was doing at
Sheridan’s that night.

She says she was there having a drink alone because she just lost a deposition; the judge
came in. Stone asks if that was the case, why did they leave the bar together? She says she left,
got to her car and heard 4 gun shots. Stone tells her to take a few days off, she is furious, begging
him not to exclude her from the investigation. He gives her the option of taking a few days off, or
working on the plenty of cases sitting on her desk.
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Stone meets with Mark Jefferies telling him the mayor says this rocks the foundation. Jefferies
says he has known Ray since he was a rookie on the force; and questions Anna’s story about her
version of events. Stone gets a call that CPD arrested a guy who was robbing a liquor store with
the same gun that killed Ray; ballistics are the same but the guy they have is seen on video at a
soup kitchen at the time of the shooting.

Antonio and Laura question Ray’s wife, who quickly changes her story when they ask why her
husband would be at the bar that night. They learn they have a foster daughter, and when Laura
asks to speak to her, she says she is out; but Antonio confirms the Mercedes is in the garage and
she may have come home without her even knowing.

She admits that her daughter runs away but always comes back in a day or two, but she
hasn’t seen her recently. It is revealed Caitlyn has been fighting a lot with Ray recently but she
doesn’t know why. When they search her room, there is no cell phone nor laptop but lots of metal
music. Laura finds a book with drawings and in Latin is written "Eye for an Eye!”

Stone visits the Sheridan where the bartender says she thinks she has seen Anna but can’t be
sure; but once she sees the photo of Ray, she knows them as a couple and they have been there
a few times. Stone asks what she knows about them. She confirms that Anna came in alone but
about 10 minutes later he arrived and ate the calamari she ordered and asked him if he told her
yet.

Antonio and Laura find Caitlyn at the cafe she hangs out at; after a quick chase, Laura gets
cuffs on her, but not before she bites her. Antonio finds a gang tattoo on her arm and tells Laura
she should have bitten her back.

Caitlyn is very rude with Laura and claims she knows her rights; but when she becomes
belligerent he tells her it was no wonder she was never adopted. Her chin begins to quiver and
Laura sits down. She tells them Ray was a douche and the only reason he had her was to ease
his rich suburban lifestyle.

As soon as she says that Ray never hurt her and that was gross, Anna bursts into the room;
asking to speak alone with Caitlyn. Laura tells her to watch out because she bites.

Anna tells Caitlyn she knows about her mother, and the things Caitlyn has done to Ray, like
smashing out his car windows. She believes Caitlyn didn’t kill him but it isn’t looking good for
her. Caitlyn realizes she is Anna Valdez and shares that Ray told her she could be just like her.

Anna asks about her boyfriend, Orlando’s death and Caitlyn realizes that Anna was screwing
Ray. Anna asks if she killed Ray as Stone bursts in the room and orders to speak with Anna now.
Anna leaves and Caitlyn begins to slam walls and doors. Stone tells her to go home and Anna
says they are wasting their time on Caitlyn.

He orders Laura and Antonio to look through Caitlyn’s files because if Anna was having an
affair with Ray, everything they learn through her is tainted. In the files they find a letter about
how Ray would be a horrible father because he hates women and protects rapists; not only should
he be off the bench, he should be off the planet and if they don’t stop it; the person would. Laura
discovers he tried 47 rape cases, Antonio hopes they can narrow it down with the letter.

Stone and Anna go out to dinner, she tells him to ask her or she is leaving. He asks if they
were sleeping together, and she said its none of his business and is appalled that he would think
she would do anything unethical. He asks about what the bartender told him; she tells him he is
probably the smartest person she knows but he is way off base with this one.

Antonio and Laura find out the paper the letter was written on was sold in only one store in
Chicago by the university; and only 3 of his cases had involved CCU. The first got 20-years in
prison, the second was dismisses after victim recanted and the third was 7 years ago where the
perpetrator only got 5 months.

They find Zoe Butler at a rape survivor meeting; she doesn’t seem to be their suspect until
Laura gets a message saying the prints from her rape file match the ones on the bullet. She has
an alibi with 30 witnesses, proving where she was at the time of the murder, but feels that rape
is the gift that keeps on giving and tells them to screw themselves. She has spent the past 7
years trying to move on.

Laura meets Anna at the bar, telling her they have arrested Zoe. Anna knows the name and
shares that the case was something Ray had to bear. He couldn’t shake the case, and there
were vicious articles about him; Anna shows her the articles, where they find the exact same
handwriting on a sign at a rally.
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Antonio and Laura learn the woman holding the sign is a rape victim advocate named Wendy.
Wendy reveals that she knows a lot about the child and family services, and how she feels the
judicial system is rigged. They learn she has been gone for a week at a conference and just got
home that morning; she learns that the judge was murdered.

She tells them she didn’t think that Jon Hoffman meant it. He was Zoe’s ex-husband who
stopped by last week and it was all Judge Kenzie’s fault and he will pay for what he did.

They find Jon, saying they are there about his ex, Zoe. He said there is no way she did it, she
hated guns; he had bought her one, they went to the shooting range once and she said never
again. He says the gun is gone because he had a break in, and he did report it. Antonio notices
the nice goggles and asks to see his bike, he claims its his brother’s but he needs to get back to
his security guard job.

Laura tells him it wasn’t a request, they go into the garage where they see the motorcycle,
Antonio does a walk around and the orange sticker Anna saw is on the shield; they place Jon
under arrest.

Stone meets with Chicago Med’s psychiatrist Dr. Daniel Charles, asking why a man would kill
the judge who ruled on a case 7 years earlier. Charles tells him it could simply be about revenge.

Jon may have heard about the rape and feel helpless and one of those reactions would be
vengeance. He couldn’t get the rapist, so he got the judge who set him free. When Stone asks
why now? Charles says anything could have set him off, even seeing a pair of her socks.

Zoe says in court she divorced Jon because he only saw her as a victim but never as a
survivor. She admits that she didn’t tell anyone she had been married because talking about Jon
was painful since he would make her feel like she had to relive the rape everyday.

Anna is on the stand answering Stone’s questions. She is then asked by the defense about the
evening spent with Ray. She admits it wasn’t the first time and the attorney requests to approach
the Judge. She says in light of the romantic relationship with the witness and the victim, they
want to remove her testimony. They both know that her words to the Judge was if he has told
her yet. Judge says her testimony can stay and the jury can decide.

Later that night, Anna is in her office writing, visibly upset when she gets a call that Zoe is
there to see her. Zoe says she didn’t hate Judge Kenzie, and the short sentencing was her own
fault. She felt sorry for Stan, the rapist because she was going to ruin his whole life for one stupid
mistake and Kenzie only did what she asked.

Anna says she is not to blame and she says she just wants it over because she doesn’'t want
her fiance Blake to be drawn into this mess too. Anna comes to see Stone in his office, off the
record. He offers his condolences, and Anna says if there is anything she has learned from this,
is to look forward to the future; like Zoe, who is getting married; Stone immediately opens his
computer and says something came up because of what Dr. Charles told him.

Jon stands up and is furious that Zoe is at the courthouse with her fiance Blake and in the
middle of the courtroom Jon shouts out that everyone moved on but him and that is why he
killed the judge. Stone agrees to 30 years for the judge’s murder.

Anna asks him if he would have believed if she was sleeping with Ray would he have believed
her. She felt if whatever their relationship was, was relevant to the case, she would have told
him; but she chose her right to privacy since it had nothing to do with the end result.
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Friendly Fire

Season 1
Episode Number: 5
Season Episode: 5

( )\
Originally aired: Sunday March 19, 2017
Writer: Richard Sweren, April Fitzsimmons
Director: Stephen Cragg
Show Stars: Philip Winchester (Assistant State’s Attorney Peter Stone), Jon Seda

(Chief Investigator Antonio Dawson), Joelle Carter (Investigator Laura
Nagel), Monica Barbaro (Assistant State’s Attorney Anna Valdez), Carl
Weathers (State’s Attorney Mark Jefferies)

Guest Stars: Chris Mulkey (Mr. Nichols), Donny Boaz (Mike Soto), Joe Tippett
(Jake Benjamin), Diandra Lyle (Attorney Mary Graziano), Christo-
pher Wiehl (Defense Attorney Olson), Kirsten Fitzgerald (Trial Judge),
Tim Kazurinsky (Judge Emerson), Daryl Edwards (Judge Bishop),
Meg McCrossen (Angela), Jayson Reyes (Bobby Estrada), Lauren Ash-
ley Berry (Mia Jones), Lindsey Pearlman (Joy Fletcher), Matthew
Yee (Ronnie Chen), Ryan McBride (Trevor Nichols), Margaret Knapp
(Nancy Nichols), Richard Baiker (Solomon Carter), Jennifer Joan Tay-
lor (Deedee Carter), Laila Sauer (Abby Carter), Charna Halpern (Big
Mel), Eleni Pappageorge (Shayna Drummond), Robin Beaman (Treena
Robinson), Jimmy Chung (Clerk), Jack McCabe (Bar Regular), Daniel
Craig Baker (FBI Agent), Andre Bellos (S.A.I. Personnel), Rebecca Hope
(Bar Girl), Rafaela Ochoa (Mourner), Jatone Smith (S.A.I. Employee)

Summary: An ex-Navy SEAL is found stabbed to death in his home and Stone is
convinced that the SEAL was killed to suppress the real story of what
actually happened on a failed mission.

The episode begins with a bunch of guys
celebrating a bachelor party. The follow-
ing morning the bartending father, ar-
rives to pick up his son, the groom-to-be,
Trevor Nichols to go hunting. He opens
the front door and finds the house in dis-
array and his son Trevor dead.

Antonio Dawson is quickly on scene,
where the hunting buddies tell him
Trevor’s father went home to tell his wife.
Laura Nagel is inside the house, check-
ing the crime scene and finds a pair of
red lace panties in Trevor’s pocket.

Peter Stone goes to visit the Nichols,
where he learns he has been out of the
Navy for 18 months after serving for 10 years. Trevor was a personal trainer at one of the gyms
and his wedding was to be that following Saturday; but now they are planning a funeral.

Antonio and Laura meet with Trevor’s flance, who says they were not having any issues, they
were both excited about the wedding; but when Laura shows her the panties, she says they are
not hers and must have been there before she got together with him.

His friends say the bar they went to later, Trevor sees a woman he is interested in, and the
feelings are mutual. Her name was Angela, and when they admit they left Trevor behind to be
with Angela when the bar closed; Laura sarcastically tells them they were some great wing man.
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Antonio shows his badge and they bring Angela aside. She is very touchy and defensive at
first, then says his buddies gave her some money to slip her thong into his pants. She says they
did hang out after work, but went to some fight club, where he fought and won.

Angela said after that, she wanted to hook up with him. They made out for a bit, but he got
worried about screwing things up with his fiance and she dropped him off at home; uBer driver
confirms all of Angela’s story.

ME Joy Fletcher confirms that someone beat him really good, and there was a stab wound
but the one strange thing was he has a thumb drive inside his stomach.

Anna Valdez, Antonio, Laura and Stone learn the drive is in perfect condition. He says he can
read the drive but it is encrypted that is NSA level. Stone says they will find out what he was
hiding the old fashioned way. As they are searching his house, the mail arrives; they discover
that Trevor had a lot of money but not on his salary, same with the diamond ring on his fiance’s
finger. They revisit the fiance, who shares that she used to date Mike Soto; one of Trevor’s friends.

She first said his dad gave him the money, but confesses that he was writing a book and he
got some money up front. She says it was some sort of memoir, but she has to leave for Trevor’s
service.

Mark Jefferies attends the funeral while Laura learns that Trevor's book was worth over
$400,000; Antonio says he should write a book but wonders if the Navy signed off on it, Laura
says apparently the lawyers did; but the publishers didn’t have any of the 3 chapters he had
already written because he didn’t want anyone to steal his work.

They are able to see the video, where the Seal team shot a woman. As they are under fire, one
of them tries to bring the woman but another forces him to leave her behind and to abort. Stone
says this was something they were not supposed to see.

Anna shows a photo of Dr. Katherine Carter, who worked with Doctors Without Borders in the
Ukraine. When things became bad they removed all their staff, but she remained to stay with
her patients; a week later she was kidnapped; a Navy Seal team was sent in to rescue her.

Stone says this was all over the news a few years ago. Operation Omega, according to the
Pentagon went awry and Dr. Carter and 2 of the Seals were killed by the rebels during the rescue
attempt. Laura says on the video it was an American who shot her and left her there. Stone
wants to know if Trevor was one of those Seals.

Stone and Anna come to see Mr Nichols, who had no idea Trevor was writing a book. They do
get him to confirm Trevor was involved in Operation Omega, Mike was with him but Jake was
their team leader. Mr. Nichols says Trevor went to Dr. Carter’s family to offer his condolences but
they want to know what he said to them.

Dr. Carter’s parents and sister share the story they were told, as Stone and Anna look at each
other. Her mother says she received a check of one-hundred-thousand dollars, but didn’t cash it
because they didn’'t know who it was from.

Anna believes Trevor was about to blow the lid off Operation Omega, and the money from the
book he couldn’t take; both Jake and Mike were in Chicago the night Trevor was murdered; and
as Navy Seals they wouldn’t want the truth to come out.

Antonio and Laura visit the Bed & Breakfast, Jake and Mike stayed at. The owner wanted to
put them in a bigger two bed room but they insisted on having the fireplace. The ashes are from
clothing, they realize Mike and Jake left just when they got there and if they're lucky they can
still catch them at the train.

Antonio chases them but when they get to the stairs, Laura pulls a gun on them and they
are arrested for the murder of Trevor Nichols. Judge sets their bail at a million dollars each; he
thanks them for their service but it’s still set at 1 million. Stone is then served with papers that
he has classified material that belongs to them and they will see him in Federal court.

Anna, Stone and Jefferies are discussing how the DOJ found out they had the video; Anna
says probably an employee from the tech company; Stone says it doesn’t matter, Jefferies says
it matters to him. Stone thinks maybe it was the Navy who spun the story to the public and the
DOJ has no idea what is on the video. Jefferies and Stone are on opposite sides on this case.

Judge Bishop at first says Stone should hand over the video and destroy all copies and keep
his mouth shut until Stone tells him this pertains to a murder case. He again says there are
much more important national concerns at stake than one local murder case.

Stone says the government shouldn’t deceive us about what happens in foreign lands. Trans-
parency breeds trust in our institutions. DOJ tries to cut him off, but the Judge says he will let
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them know tomorrow.

Laura says even without the video, they could still go after Mike Soto since he was with Mia
before Trevor was; and he could have had the thong slipped into his pocket to cause problems
out of jealousy. Stone says its not the strongest hand, but he will play it if he has to.

In court the next morning, the DOJ’s application is denied, as he sees no danger to any other
Seals for the video. Stone tells Jefferies the good news, that the video is in. Jefferies tells him
he is not going to use it because he served in the military and he feels military secrets should
remain secrets.

Jefferies reminds him that people fought and died for his freedom and he has no right to
question what they did after they freed him. Jefferies gives him an ultimatum... . Do as he says
or find a new job!

Stone meets with Mr. Nichols at the cemetery, he came to pay his respects but also tells him
the Navy didn’t say the truth about Omega neither did Trevor. Stone says he was about to go
public, go against his friends and possibly destroy careers.

When Stone tells him the evidence they have against Jake and Mike may not be used at trial
which means they probably won’t be convicted. He says he understands; but Stone is confused
because he never served in the military himself. Mr Nichols tells Stone he doesn’t want to know
what he had to say about the secret.

Back in his office, Stone places the thumb drive in the envelope but suggests they use it
against Mike Soto, that since he was present during the video they could use it against him.
Anna knows Jefferies said he can’t use it, but Mike doesn’t.

They separate Mike and Jake; he shows Mike the video and offers him 15 years if he testifies
against Jake, since he was the leader that night. On the stand, Mike admits Mia told him about
the book and how they couldn’t let it go, and there was no other option if they couldn’t talk him
out of it. Mike took that, by the code, as a last resort they had to kill him.

He explains what happened, about breaking in, but when Trevor said the book was the right
thing to do. Trevor grabbed the knife, they disarmed him; Jake picked up the knife and gave him
a kill strike to his side. They then made it look like a robbery, left Trevor on the floor and got out
of there.

Jake’s attorney attempts to get Mike to admit that he killed Trevor out of jealousy but Mike
says it was because of the Ukraine that he took the deal. Stone and Jefferies stare each other
down and Stone asks him what he meant about the Ukraine.

He reveals Operation Omega and how wrong it went. The Seals were killed by enemy fire but
Trevor was the one who killed the doctor. He said Trevor couldn’t live with the shame, it wasn’t
about the money, it was to set the record straight and make peace with what he did.

The defendant, Jake is guilty of first degree murder. He is guilty for home invasion and he is
found guilty on conspiracy to commit first degree murder.

Stone comes to see Jefferies in his office, saying he has his letter of resignation ready and
Jefferies tells him to tear it up as he isn’t vindictive. He says congratulations on being right, but
you're still wrong.

Jefferies comes to Mr. Nichols bar, together they share a drink "to better days”. They talk
about throwing their medals out and sending them back because of what they reminded them
of. They agree that maybe its time to talk about what happened in ‘Nam.
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Dead Meat

Season 1
Episode Number: 6
Season Episode: 6

'4 N

Originally aired: Sunday March 26, 2017

Writer: Lawrence Kaplow

Director: Eriq La Salle

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Michael Rispoli (John Beckett), Sofia Milos (Defense Attorney Mary

Willis), Jim Ortlieb (Judge), Jessie Fisher (Gail Marcus), David Eigen-
berg (Christopher Herrmann), Rebekah Ward (Mrs. Cody), Trevor
Fahnstrom (Ted Cody Jr. aka "TJ”), John Kelly (Captain Fogarty)

Summary: The murder of a cancer-riddled police officer 30 miles outside Chicago
is investigated. Clues point to an old nemesis of Stone, who works to
devise a new law to put him away.

The episode begins with a man in bed
with his girlfriend, as they are kissing she
asks what did she say? He said it's com-
plicated, and after 6 years together she
isn’t going to just give him the "thumbs
up” to move on. She gets up and when he
questions where she is going, she says its
complicated. She is standing in the bath-
room when the ceiling collapses.

Antonio Dawson and his partner
Laura Nagel arrive at the motel, where
they find a dead man in the bathtub; the
officer keeps saying its an obvious sui-
cide but they point out to him there is
no knife, the water is still warm, so who-
ever did it wanted him to decompose. The
curious police officer learns the deceased man is actually CPD Officer Ted Cody.

ME Joy Fletcher informs them the cause of death was a broken neck. The killer put a knee
in the middle of his back and yanked his neck back, but she says he was also "Mike Tysoned”; a
grab pull and rip.

He was dead before his wrists were slit, with a bread knife and he was dumped into the tub.
Antonio thanks her and then they learn that he had pancreatic cancer and had no more than 6
weeks to live. His chemo was mixed with alcohol, which is a huge "no-no”.

Antonio and Laura go to see his ex-wife, Jessica Cody who had no idea he was dead. His son,
Ted "TJ” Cody Jr. asks his mom if she is okay but she says she will tell him once she goes back
inside.

Laura and Antonio search through Cody’s home, where she finds bags of cash inside the
freezer. They go to see his old partner and accuse him of knowing about the money Cody had
stashed away. He says he knows nothing about it and leaves; they bring Anna Valdez everything
they know about the case thus far.

Laura gets a call revealing that Cody and his former partner spoke 3 times on the day he died.
The officer informs them that they were talking about meat, that he would pick up Cody’s meat
order from a butcher once a month. The orders were a couple grand. He says it was totally legit,
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and he believed Cody was friends with the owner. Laura doesn’t buy it, he says he got the meat
from Beckett's Meats.

Antonio goes to see Anna and Peter Stone, they tell her the story of John Beckett who owned a
farm but was so far in debt he burned his farm down, killing one of the farmers. Antonio arrested
him, but they claimed it was an electrical fire and in the end the jury acquitted him. Stone sends
Antonio to go talk to him.

Laura and Antonio go to the farm, where Beckett is rather defensive; saying Antonio is accus-
ing him of murder again. He says he doesn’t know Officer Cody and they are free to look around.
When they walk away Laura wants to go to the nearest bar since there was no minibar in Cody’s
motel room.

The bartender confirms seeing Cody and Beckett together a couple nights earlier. Beckett
reveals Cody was going to end it all, but he thought they were only meeting at the bar to vent.
Stone walks in the interrogation room, and wants to know what Beckett was paying Cody off for.

Stone goes to see Gail, the widow of the farmer who died in the Beckett farm fire years earlier.
Stone says they are investigating Beckett and she is willing to perjure herself in order to put him
in prison. Stone shakes his head no.

At dinner, Anna and Stone talk about the original trial and what went wrong with the verdict.
He shares a story about his dad and a case he had back then, saying that one day he will have a
case where someone has lost the most important person to them and if you don’t do something
to ease their pain, what good are you? Gail Marcus is that case for Stone.

Laura interrupts their dinner informing them an officer found the knife while dumpster diving,
with a four point match to John Beckett. Stone tells her to arrest the bastard. Antonio and Laura
arrest him in a customer filled butcher shop.

At the courthouse, Stone and Mark Jefferies come off the elevator to learn Defense Attorney
Mary Willis there has been a motion to suppress the knife that CPD found. Officer Jonesy claims
he found the knife in the dumpster, 45 minutes after the dumpster had been emptied by the city.

Jonesy admits he found the knife around 2 am, and after Stone objects she says they are both
knowingly tampering with evidence. Stone asks where the knife was at the time of questioning,
it was in his trunk while he spent the night at his ex-wife’s place. Defense motion is granted and
the knife is inadmissible at trial.

Stone meets Beckett at a restaurant, saying he can't let it go; this is the thorn that has been
in his side since Beckett killed Thomas, the farmer. He says he cannot let it go. Beckett tells him
to look at this as a win for the little guys.

Stone and Jefferies walk down the street, Stone knows in his gut this is Beckett’'s second
murder and he can’t prove either one. There is no proof of him murdering Cody, only meeting
him for drinks that night. Jefferies says WHY did Beckett kill Cody? Beckett beat him on the
arson case because he was able to tell a better story; and juries love a good story so tell them
one!

Anna learns the room was booked under an email that wasn’'t Cody’s, but everything else
was. The email was a reference to the book "The Jungle”, about a man who worked in a meat
packing plant; Stone smirks that Beckett probably didn’t finish the book because at the end
Jurgis Rudkus goes to prison.

Stone receives a package of meat from Beckett with a card of no hard feelings. It gives Stone
an idea; Anna confirms that he started getting the money in 2012 right around the arson trial.
He realizes that Cody was blackmailing Beckett and they need to get it in front of a grand jury.

Beckett brings in all his financial records, where they discover that Beckett sold a woman his
boat that is worth half a million dollars, but only for $50,000. Stone wants to see the boat and
he realizes she was one of the women on the jury for his arson trial. She admits it, but it was
hard times.

They learn it was Cody who delivered the money, and she was the one who convinced the jury
to sway. Stone fights against the double jeopardy law, and shows the judge the proof that she
was paid off by Beckett and because of that he really never was in jeopardy and he is going to
trail for arson that felony murder of Paul Marcus will proceed.

The fire investigator said the fire was burning for over 30 minutes before Beckett called the
fire in. Paul Marcus was asleep in the barn where he died. Antonio tells the story of his part of
the investigation in 2012 and then Gail Marcus is on the stand sharing her emotional story of
the night her husband, Paul died. She asks Beckett of it was worth ruining 3 lives?
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Beckett takes the stand and complains about all the troubles he had to get his business
going, hoping to win over the jury saying he ended up owing over $2 million for the farm and his
insurance money was used to pay back the government. He swears he didn’t burn down his own
farm.

Stone brings up the yacht he bought with the insurance money. Stone confronts him about
paying off one of the jurors. He claims he burned himself trying to save the pigs and he had no
idea Paul was in the barn. Beckett describes that you need to grab a pig by the back legs, put
your knee into their back and yank their heads back, to get them to do what you want. Stone
says nothing further.

Beckett, his attorney, Stone, Anna and Gail are in a private meeting; he wants to take his
chances in court. Stone says that is fine with him since he has more charges waiting. He repeats
what Beckett said in court today; he shows them the photos, saying he wrangled Cody, just like
he wrangled his pigs.

Stone says that he will give him 35 years which is a bargain since the minimal for 2 murders
is natural life. Stone says he wants to hear him say he killed Ted Cody; he says he did. Stone
says he also wants to hear that he killed Paul Marcus; and he admits it. Gail says shame on him!

At Molly’s, Anna tells Stone she is glad she doesn’t eat meat. She admits for a moment she
felt bad for Beckett. Antonio delivers a package from Gail Marcus to Stone; it is Marcus’ jersey
and he says this is the reason he does what he does. He grabs Antonio by the shoulder and says,
"We got him!”
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Double Helix

Season 1
Episode Number: 7
Season Episode: 7

4 N\

Originally aired: Sunday April 2, 2017

Writer: Elizabeth Rinehart

Director: Donald Petrie

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: William Forsythe (David Zachariah), Paula Jon DeRose (Guest Star),

Demore Barnes (Marshall Matthews), Ron E. Rains (Guest Star),
Michael Gorman (Guest Star), Bernadette Quigley (Camille Osborn),
Shane Kenyon (Guest Star), Janet Ulrich Brooks (Guest Star), David
Eigenberg (Christopher Herrmann), Oliver Platt (Dr. Daniel Charles),
Michele Sweeney Abrams (Julia Keys), Lindsey Pearlman (Dr. Joy
Fletcher), Jonathan Posthuma (Chicago Police Officer)

Summary: A pregnant woman is murdered and robbed of her unborn baby.

The episode begins with Antonio Dawson
and Laura Nagel and the CPD cutting the
lock to a storage facility; they are quickly
called over to a disturbing scene of a crib
with a bloody bat, with bloody footprints
to a deep freezer; inside they find a dead
woman.

The unit is rented to someone who
didn't give a real name, and the ad-
dress is nonexistent and was paid for
five years in advance. ME Joy Fletcher
reveals cause of death could have been
blunt force trauma from bat or from slic-
ing and dicing. She believes the box cut-
ter is what did the cuts, and she has been

in the freezer for 4-5 days.

Fletcher asks where the baby is? Antonio and Laura has no idea she was even pregnant and
they believe if the baby died, the killer would have left it there. Laura and Antonio want to see
this case through, instead of handing it over to CPD.

Anna Valdez brings Peter Stone up to speed on what they discovered. Laura feels this is a
woman’s crime and she was meticulous because she took everything from her purse but missed
the transit card.

Travel Trainers issued the card, they are a company who make navigating through the city
easier for those with developmental challenges. One of the employees says the card belongs to
Julia Keys an aide who started maternity leave last month. The owner of the company gives them
access to Julia’s desk and things.

Julia’s due date is the day they are there, Laura and Antonio shares stories about when they
had their babies. They find the yoga studio she went to twice a week and learn that Julia was
friends with everyone in the maternity class. After they meet with the class, who reveal Julia was
having issues with her ex-boyfriend, Ryan.

Ryan says he hasn’t talked to her in about 7 months; she vanished, no emails or calls. He
never knew why and asks if she is in trouble. Anna brings the folder to Stone’s office who tells
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her to give it to Antonio and Laura, but she was told he would want to see it; DNA proved to be
from David Zachariah who was a serial killer and Stone’s first high profile case; 8 years ago he
was put away for life.

David Zachariah’s case was for 10 years, young women went missing. He posed his wife out
there, and once he had them he drugged them, drove them to the middle of no where, killed them,
had sex with the corpse, then buried them. He admits that he plead him down, David admitted
to killing Alice White and Stone got rid of the death penalty in exchange for the locations of his
other victims.

Stone says there is no way David was in that storage locker, but the DNA could be from a
first degree relatives; not his parents because they are both deceased. Stone wants Antonio and
Laura to look deeper into Ryan, while Stone goes to see David in prison.

At the prison, Stone confronts David about his younger brother, Randy. David jokes around
about how his case brought Stone his promotion and how he missed their banter. David says
they tell him Randy is dead, but he isn’t sure.

Antonio returns to Ryan’s saying they know he lied, that he had spoken to Julia for 2 minutes
the night she died. Ryan’s girlfriend says she had taken the call and she was the one who met
with Julia. Ryan is upset to learn Julia was pregnant and he didn’t know.

They learn that another pregnant woman, Dawn was with her when they met. Laura and
Antonio come to see Dawn, who is holding a newborn baby. As Dawn says she is going to put the
baby down, they see that the baby is dead.

Stone informs Mark Jefferies about the dead baby and he orders Stone to end this craziness
quick. They feel they know what happened but Stone wants to know how David Zachariah fits
into this. They argue that if Stone reveals this new evidence it gives him a chance to overturn his
conviction.

Ryan comes to see Stone and Anna and shares his 4 years with Julia; he had no idea she
was pregnant. He says no one will give him any answers; he wants to bury Julia and the baby;
Stone shares that the baby was a little girl. When Ryan leaves, Anna shares that Dawn is David
Zachariah’s daughter and she is pleading not guilty by reason of insanity.

At prison, Dr. Daniel Charles meets with Dawn Osborn, who shares a story about her own
attack when she was 11 years old; because of the fall and damage, she was never able to have
any children. She felt like she wasn’t like other women who are supposed to have babies.

She realized this when she was 13, and her mother wouldn't let her date, but her dad let her
sneak out. It was when she returned she overheard her parents arguing, but her dad said, "Its
not like she can get pregnant!”

Camille Osborn Dawn’s mother, comes to see Stone before the trial starts. She asks if she
could have done something or noticed something that could have caused this. She tells him that
David raped her, and she let her husband, Ben think Dawn was his daughter. He thanks her for
telling him.

Antonio tells the court how they found Dawn with the deceased child. Marshall Matthews is
her defense attorney, brings a specialist in so they can argue the warrior gene. He is trying to tell
the courts that his client is insane because of the genes she inherited from her father, a serial
killer. The judge allows him to show the court that this is true.

David Zachariah is on the witness stand, where he shares how it was a wave about killing
the women. He said it would grow bigger and bigger, but it would all stop when he would see the
veins in her forehead as he squeezed her neck.

Stone asks why killing a man wouldn’t satisfy this urge because he hasn’t killed since he
arrived in prison. Stone asks him how he controlled this uncontrollable urge? He asks David if
he believes since his father killed cows, he was destine to murder women? David throws it in his
face that Stone is standing in his own father’s shoes right now.

Stone and Laura are at Molly’s, where she takes her drink sharing that her father was a
drunk. He was a tough man but when he saw her he’'d cry and tell her not to look at him. She
feels maybe there could be something to this genetics theory. She pushes her drink away, as
Stone assures her its not true.

Dawn is being questioned by her attorney, she talks about this pulsing in her head, and the
only way to make it stop was to kill her. She reveals that they were in the locker, and she picked
up the baseball bat and hit her in the head; but the pulsing and storm didn’t go away. She felt if
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she killed the baby too, it would stop. She admits to cutting her open and taking the baby out of
her and killing it.

Stone asks if she was a born Kkiller, is this the first person she killed? She says no. She tells
the court that she killed Alice White when she was 26 years old and her father only confessed to
killing her, to protect his daughter. Judge calls a recess until tomorrow.

Anna and Stone meet with Jefferies who says maybe this isn’t false. He says genetics has been
a part of science long before anything else. Stone is shocked he would believe that Dawn was
genetically pre-disposed to murder. Anna says Dawn didn’t know David before this trial; Jefferies
tells her to prove it!

Antonio and Laura are sifting through Dawn’s home, he assures Laura that her kid is not
destined to be a pill popper. Antonio finds a book called Pregnancy Procedures. Stone asks her
to open the book to the chapter called Cesarean sections; she bought it and studied it to perform
one on Julia. He is sure something went wrong.

Dawn says she killed the baby. Stone reveals the baby had cracked ribs, she says she had an
uncontrollable urge. Stone says she didn’t try to kill the baby but to save her, she was performing
CPR. Dawn shares a story about this filthy woman who had 4 filthy, skinny children. She shouts
out how could this homeless hag have four children and she can’t even have one?

The jury returns to the courtroom, where they find Dawn Osborn guilty of murdering Julia in
the first degree. She is guilty of murdering baby girl Osborn in the first degree as well.

Stone is served with papers, which they knew would happen. David Zachariah is planning
to overturn his conviction now that there is new evidence. Anna says he might even walk, and
Stone gave him immunity on the other 9 women.

At court, David presents himself, as he sits down, Stone brings up the terms of his immunity
deal. It states that David must tell the whole truth to have immunity, but since he did not kill
Alice White, he in fact, lied.

Dishonesty voids the plea and they have 6 hours of recordings from him revealing the details
of the 9 murders known only to the killer. He brings the file to the judge saying they will be
helpful in Indiana.

The judge asks why Indiana? Stone tells him 4 of the victims were discovered there and
Indiana has the death penalty. The judge announces that Mr Zacariah is to remain incarcerated,
impending extradiction to Indiana.

Laura goes to see the social worker who is harsh on her. She is concerned that Laura has
too many work emergencies, and she is only there for the welfare of her child and what is in the
best interest for her. She tells Laura that she cannot recommend her shared custody with all
the instabilities in her life. Laura stands outside the building take a couple deep breathes before
walking down the street.
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Lily’s Law

Season 1
Episode Number: 8
Season Episode: 8

( )

Originally aired: Sunday April 9, 2017

Writer: Allison Intrieri

Director: Donald Petrie

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Jordan Belfi (Jaxson Clark), Charlie Shotwell (Sam Clark), Cory

Goodrich (Dr. Cole), Genevieve Venjohnson (Judge), Sandra Delgado
(Grace Kelman), Will Zahrn (Judge Paul McKenna), Daniel Patrick Sul-
livan (Al Helgeson), Chris Rickett (Chad Parker), Michael Milligan (Rus-
sell Evans), Dennis Garcia (Santiago Mendoza), Donovan Diaz (Miguel
Lopez), Bill Bannon (Glenn), Matty Ryan (Cameron), Caroline Zavis-
lak (Lily Spencer), Anita Chandwaney (Nurse Donna Stroup), Josh
Razavi (Eddie), Emily Bennett (Corra), Jimmie Akins (Clerk #1), John
Lu (Clerk #2), Valerie Cruz (Amanda Sharp), Matthew C. Yee (Ron-
nie Chen), Daniel Craig Baker (Assistant State’s Attorney), Andre Bel-
los (S.A.I Personnel), Steve Bernstein (Senator), Jonathan Posthuma
(Chicago Police Officer)

Sumimary: A female juror on Stone’s case winds up dead, leading to an investiga-
tion that involves cyber harassment and suicide.

The episode begins with Lily Spencer say-
ing they were 5 weeks on trial, now jury
deliberations, she cannot go it any more.
She says being on the jury is too much
pressure and she just wants to go home.
Peter Stone objects because he thinks its
counter productive to start deliberations
over again.

The judge says they are not running a
club Med, and this is her duty. Back in
court, the jury finds the defendant guilty
and he is to be remanded until sentenc-
ing. Once the court is adjourned, Lily
runs from the jury box.

At a bar, Anna Valdez asks Stone
about the wall at the office that has clothing on it. Stone explains that when an ASA wins their
first trial, a piece of their clothing is put on the wall. She laughs at his piece of clothing, a bow
tie. Stone gets a call to a crime scene.

Laura Nagel and Antonio Dawson reveal it is Lily Spencer, she was in the water, with the
summons for jury duty in her wallet. There is no visibly bruising and it appears she was dumped
in the water alive. Stone says, "Maybe I should have let you go,” as he kneels beside her corpse.

At the ASA office, Stone meets with Mark Jefferies, who says if word gets out that jurors
are getting whacked, they will never see another jury. Stone wants to bring in CPD’s Sgt. Hank
Voight, but Jefferies wants him to run point on the investigation, also ordering for unmarked
police cars to stay on the other jurors until they figure this out.

Antonio and Laura go to see Santiago Mendoza, the defendant’s brother. After Antonio unplugs
his saw, he informs them that Miguel Lopez is a sick bastard and they should look into him
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because he was the one who went to extreme measures to make sure his brother, Ricardo didn’t
rat them out at trial.

Miguel takes off when Antonio comes to see him, Antonio gives chase, while Laura chases
with their vehicle; they handcuff him asking about him threatening Mrs. Mendoza. When they
show him a photo of Lily, he knows she is the bitch from the jury. He reveals Lily and another
juror were arguing in the parking lot one night.

Antonio and Laura come to see Mr. Evans, who says he was only consoling her when she was
crying. Laura tells him Lily is dead and he immediately blames those punk kids. He gets scared
because he was the foreman of the jury, but Antonio tell shim protection is already there for him.

He shares that Lily was going nuts over her text messages, when they were asked to turn off
their phones, Lily said she had to keep hers on or there would be consequences. He believed it
was private business, but clearly it wasn’t. The last text said its either the jury or your kid, last
chance!

Antonio and Laura visit Jaxson Clark, who she shares a child with. He learns that Lily died 2
days earlier, he says they were the ones who forced her for jury duty. He wants to know if they
have the guy in custody. Laura wants to know why he didn’t find it odd that he didn’t get a text
in 2 days from her.

He admits the text may have sounded bad, but they have to understand that he is busy too
and he was tired of listening to his kid, Sam not understanding what jury duty is. They discover
that Jaxson has a boat and he took it out 2 nights ago. Laura gets a hoodie off the boat, and
learn the keys in the pocket are Lily’s.

They use the keys and begin to search Lily’s apartment. Laura quickly finds a photo proving
the hoodie is Sam’s. Antonio finds an eviction notice dated for the night she was killed. The
manager says Lily was his favorite tenant and it was the owners who were kicking her out
because she was 3 months behind in rent; the only reason she got the place is because her
sister, Sarah co-signed.

Sarah’s wife reveals Sarah died 3 months earlier. She promised to watch over Lily, who was
an assistant professor until Jaxson Clark entered her life. She shares stories of visiting Jaxson
and Lily, he was very controlling, refusing to let her work while they were together. They learn
that Jaxson was stalking her, and the last time was just before the trial, by the river where they
sprinkled Sarah’s ashes.

Antonio and Laura walk along the riverside, where no one seems to have seen anything. A
fraternity who dress up, drink and run, record everything. Laura finds Lily in one of the videos,
where they watch Lily take a couple steps and jump into the freezing river, killing herself. Stone
walks away.

The next day, Anna tells Stone the ME’s report said Lily’s lungs were filled with river water
and the cause of death was drowning; there was no bruising. He wants to know how she duct
taped her own hands, he wants anything to charge Jaxson Clark with stalking her.

Anna comments that if she had an ex who took her to court as often as Jaxson did to Lily, she
might consider drastic measures herself. Laura is furious because she feels Jaxson didn’t even
want the kid, but he did it only so Lily didn’t have him. He even filed 5 motions of abuse against
her; Antonio says he will talk to Sam, while Laura goes to DCFS.

DCFS worker, Chad Parker says Lily is a good mom but it is his job to protect the child and
can’t ignore complaints. He tells Laura that one time he stopped by to do a safety check, Lily had
a cast on her arm, claiming she had fallen down the stairs. He has no evidence that Jaxson did
it, but he does know Jaxson wanted full custody and she wasn’t giving him up. Laura says he
should have done something.

Laura vents to Anna about her own situation with the DCFS, she advises Anna to never get
married. Anna says she wants kids less than she wants a husband; Laura is surprised. They
drive over to Chicago Med.

Antonio wants to talk to Sam, who says his dad is late like always. He asks Sam if his mom
ever hit him? He says no, but before he can say anything else, Jaxson arrives. He roughly grabs
Sam, causing Antonio to react. Jaxson shoves him and Antonio drops him to the ground with
his arm behind his back. Sam pleads with Antonio to stop.

At the Chicago Med, they learn Lily came in with drugs in her system and she was lucky
someone called 9-11 when they did. They ask about the broken arm, and the nurse says she was
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pretty doped up, and probably broke it falling out of the bath, and she was lucky that is all she
broke.

Anna returns to the office, showing Stone all the information she had gathered. She is visibly
upset, saying this is harassment, maybe even stalking. He wonders if Jaxson knew about her
first suicide attempt. Anna thinks he is an ass and there are stalking and harassment laws for a
reason.

Laura and Antonio return to Jaxson’s work to arrest him. He is very cocky telling his assistant
he should be back within the hour. At the ASA office, Miranda, Jaxson’s attorney jokes that she
has found great restaurants because of Jaxson’s app, so she can’t have him going to prison. He
tells them to give him a fine, and let him get home to his kid.

Jaxson produces a video of Antonio putting him down on the ground saying it looks like
brutality. Stone says it looks like extortion, Miranda tells him to put the phone away. Stone
offers him 2 years and then anger management classes. Anna brings up the 1500 harassing and
threatening texts in 3 months.

He says its not his fault Lily finally got it right. He admits he knew about her suicide attempt,
making fun of her. Stone tells him he should have taken the 2 years and now he is charging him
with Lily’s murder.

Jefferies asks him if he is out of his mind. Stone says he knows he is pushing it but he is
the direct cause of her death; he knew she was suicidal, it was like knowing she opened the
exploding letter. Stone says he is not writing new law, he is just stretching the old ones.

In court, Stone has an expert who says emotional abuse could directly cause suicide. When
Jaxson’s lawyer questions her, she says it is possible that everything in Lily’s life could have
caused her to take her own life, and in her expert opinion she cannot say that Jaxson’s behavior
is what caused the suicide.

Sarah’s widow, Grace Kelman takes the stand and reveals that Jaxson is the reason Lily
attempted suicide the first time, and it was him who openly said what kind of loser can’t even
kill themselves? She is forced to read a text from Lily that said if her sister died, she couldn’t go
on living without her.

As Stone and Jefferies leave the office, Stone says he may not have the law completely behind
him, but he feels the jury is with him. Stone is worried about tomorrow because 9 -year-old Sam
is taking the stand. Jefferies tells him to go lightly on him.

In court, Sam reveals the scar he has is from his dad’s house, but his dad won’t let him call
his mother. His reasoning is his mother doesn’t pay the bill, so she isn’t allowed to use minutes.
Every time Sam is asked a question, he looks at his father. Stone encourages him to go on and
Sam says that snapchat didn’t cost anything. Miranda tries to stop the questioning, but she
opened the door for them to view Sam’s phone.

There is a video of Sam screaming how horrible his mother was and he is going to tell the
courts he hates her and wants to live with his dad. Sam admits his father was home when he did
the video, saying he didn’t really mean it. Stone stands between Sam and his father, so he can’t
see him.

Stone rewinds the video, revealing Sam’s arms are down at his side. He tells him he is not in
trouble but he needs Sam to answer who was holding the phone. Sam breaks down saying his
father made him send it; he didn’t want to but his dad made him. Sam cries asking if he killed
his mom. Stone reassures him it isn’t his fault.

The jury finds Jaxson Clark guilty on the sole count of murder; but the Judge stops saying
the jury rendered a decision based on emotion; Stone objects and she tells him to sit down. The
Judge says they ignored her instructions completely and forced her to ignore their decision. She
says the prosecution did not establish that Jaxson knew his actions would result in Lily’s death.
She sets aside their verdict and dismisses the jury. Jaxson is all smiles while Anna is furious.

Stone is angry that Jaxson is getting a free pass. He remembers the same thing happened to
a college friend and at the time he didn’t do anything. He jumps up saying laws have to change.
Jefferies tells him to change it.

Stone meets with the senators and he is there to speak to them about the Illinois murder
statute, specifically how one person using emotional abuse causing another to commit suicide.
He continues to tell them about Lily Spencer. After he is out of the meeting, he goes to see Cora,
the college friend from years earlier. He is there to apologize, she offers for him to come inside.
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Comma

Season 1
Episode Number: 9
Season Episode: 9

4 N\

Originally aired: Sunday April 16, 2017

Writer: Michael S. Chernuchin, Allison Intrieri

Director: Alex Zakrzewski

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Richard Masur (Professor Bannon), Anna Friedman (Bethany Pier-

son), Cathryn Dylan (Abigail Chapman), Chris Payne Gilbert (Professor
Hall), Penelope Walker (Judge), Tim Decker (Mr. Malloy), Sarah Deni-
son (Mrs. Chapman), Peter DeFaria (Officer Tackett), Brocki Murphy
(Judge Tammy Windham), Dina DiCostanzo (Frances Harrison), Will
Lidke (Todd Mitchell), Alejandro Ortiz (Paul Sanchez), Jack Decesare
(Brad), Karen Isabel Rodriguez (Natalie), Cera Naccarato (Stacy Boyd),
Kevin Sciretta (Cristo), Kyra Jones (Margo Tillerman), Sam Walt Jones
(Eric), John Fenner Mays (Beefy Dude), Julie Dutchak (Clerk), Madelyn
Loehr (Kennedy Malloy)

Sumimary: A notorious classmate is suspected of killing a co-ed after she’s acquit-
ted of murdering her boyfriend.

The team arrives on the scene of a
murdered female college student named
Kennedy. She was killed in an escape
room game. The team starts interview-
ing students that attended prison break
themed party. They suspect Abigail, an-
other student who served time but was
acquitted for the murder of her boyfriend
in Spain.

The prosecutors talk. Is it too early
to go after Abigail? They agree that they
can take her in. They pay a visit to her
mother, who doesn’t know where she is.
They take a look at her room. She has
been sleeping in the cellar. Her mother
tells them that she has had trouble acclimating since getting out of prison. They find a piece
of artwork under her bed from Todd, who appears to be an admirer.

They track him down. He says he hasn’t seen Abigail. They follow him to his house. A man
follows behind Todd. They sneak in with guns raised. The man is a bounty hunter from Spain.
They take Abigail in for questioning. Nagel tries to talk to her. She is angry and violent, attacking
Dawson. They restrain her.

Spain wants Abigail back for a retrial. Peter goes to court to stop her extradition. The judge
gives Peter 48 hours to officially file charges or they hand her over to Spain. A celebrity site
published a pic of Abigail in the escape room. Dawson and Nagel track down the guy who took
the photo as they create a timeline. It looks like Abigail couldn’t have killed Kennedy. They head
to the hospital to talk to her. She tells them more about her friends, who are now the suspects.

Nagel and Dawson visit the crime scene. They find a gun, making Abigail a material witness
in the murder case. They dust the gun and find 2 sets of fingerprints, one of them is Kennedy’s.
She is the owner of the gun.
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Kennedy’s father admits that he bought her the gun. He was worried for her safety. She didn’t
have any enemies but she did have a run in with a political group at her college. They head to the
college to talk to the Madison Club. They find out that Kennedy had a problem with the English
teacher, who constantly spouted off his left-wing views. The teacher knew Kennedy was going to
file a complaint after seeing something on her phone in class. He confiscated it.

Nagel and Dawson pay the teacher a visit. They question him about his confrontation with
her in the student union. They leave after he makes a comment about Kennedy having a gun in
the escape room, something that was public knowledge. They double back and question more
students. They discover that Bethany, a student who was there, is the second set of finger prints.
They head to trial.

The defense tries to paint a picture of self-defense. Kennedy’s father takes the stand. He
explains that his wife was raped and killed in their home when Kennedy was young. He bought
her a gun so that she could protect herself.

Peter cross exams Kennedy’s English teacher. Bethany smiles at him as he berates those who
own guns. Bethany takes the stand. She had never seen Kennedy before. She admits that there
was a struggle, that Kennedy had a gun. She shot her because she thought Kennedy was going
to shoot her. She apologizes to the jury.

The prosecution has dinner with Nagel and Dawson. They find out that Bethany did know
Kennedy. Abigail told them so. She takes the stand. She proves that Bethany is lying. The defense
attacks her for her past troubles in Spain and her current extradition issues. She cries on the
stand.

The prosecution goes through interviews and realize the professor and Bethany have the same
exact quote about shooting up an NRA office. Bethany used it in a story she wrote for class. The
next day, Peter questions Bethany about her relationship with the professor. Bethany breaks
on the stand. Kennedy’s threats towards the professor was a threat to Bethany, who viewed the
professor like a father figure. She shot Kennedy to stop her from ruining her life. Bethany is
convicted and sentenced.
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Drill

Season 1
Episode Number: 10
Season Episode: 10

4 )

Originally aired: Sunday April 23, 2017

Writer: Richard Sweren

Director: Vincent Misiano

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Stacey Farber (Kerry Schmidt), Leopold Manswell (Ernest Williams),

Gary Houston (Judge Emmett Sanford), Annabel Armour (Judge),
Chike Johnson (David Haley), Nambi E. Kelley (Corrine Haley),
LaRoyce Hawkins (Kevin Atwater), Barton Fitzpatrick (Chris Stack-
house), Devon Moyd (Keo Vincent), Marcus Jackson (II) (Andre
Williams)

Sumimary: A gang member is tried for killing an innocent girl in a war that started
on social media.

A man in an Army uniform, carrying a
backpack sits at a bus stop as the po-
lice drive by. He looks very nervous and
walks into a church. The team is there
sitting at a table buying guns back. The
man gives them a gun he wants to sell.
The man is arrested because the gun is
covered in blood splatters. Laura and An-
tonio question the man about where he
got the gun. He finally admits he got it
from under his nephew Andre’s bed. DNA
finds that the blood on the gun belongs to
a gang member named Damon Cafferty.
Peter and Hannah get ready to start their
murder case.

The trial of Lara’s killer begins. Lara was walking to school as a gang member began shooting
as Damon Cafferty. Damon was shot in the arm but Lara was killed by a stray bullet. Laura and
Antonio head into the courtroom to tell Peter and Hannah they just found the murder weapon.
It is possible they have the wrong person on trial for the murder. Forensics confirm the gun was
used to kill Lara. Mark reams Peter and Hannah for putting the wrong person on trial. They ask
the judge for a continuance and are granted 72 hours. The judge releases the defendant and
Laura and Antonio give him a ride home. He will be on house arrest.

As he walks to his house he is shot by a car driving by. He is only hit in the leg. Peter and
Hannah question the man who turned in the gun and want him to tell them how Andre got the
gun. He tells them Keo Vincent came over the night Lara was killed. He thinks Keo gave Andre
the gun. Laura and Peter find Keo but he denies any involvement in Lara’s murder.

A gang war is on between PDK and Drexil Posse. In the last eight hours 3 are dead and 8 have
been wounded. Hannah gets cell phone records for Keo that show he was on the block Lara was
killed the night she died. Peter tries to get a hearing to take the gang members cell phones away
because they are using their phones to plan the violence. The judge agrees to a hearing. Mark is
at first angry at Peter’s plan but then agrees to give him a chance.

During the hearing the first amendment is argued along with the epidemic number of dead
in Chicago. The judges allows Peter to shut down 39 cell phones. The ACLU immediately files an
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appeal. Andrea comes to the police department and says Keo has been harassing him and wants
his gun back. Peter and Hannah tell Andre they will arrest Keo but they need him to testify.
Andre and his uncle say they can'’t testify and they are going to have to go into hiding.

Mark challenges Peter that it is going to be nearly impossible to make a difference with what
is happening in their town but Peter isn’'t going to give up. Peter asks the judge that the trial
continue but he wants to call Keo to the stand. He believes that Keo is the real kKiller and they
hope once they get him on the stand he will incriminate himself. Peter gives Keo the gun and he
knows that it sticks when you try to load it. The charges are dropped against Stackhouse and
Keo is arrested for the murder of Lara. As the team celebrates the victory they get a call that
Andre’s uncle has been killed.
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AQD

Season 1
Episode Number: 11
Season Episode: 11

4 N

Originally aired: Sunday April 30, 2017

Writer: Lawrence Kaplow, Elizabeth Rinehart

Director: Victor Nelli Jr.

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Kate MacCluggage (Jane Reynolds), Josh Cooke (Ted Reynolds), Kara

Killmer (Sylvie Brett), Robbie Tann (Jim Sprague), Faith Prince (Holly
Washington), Derrick Trumbly (Chris Jones), Cedric Young (Alderman
Robert Jones), Kate Harris (Barbara Jones), Alejandro Cordoba (Del
Dougherty), Ann Whitney (Edna St. James), Sandra Marquez (Alicia
Rivera), Matthew C. Yee (Ronnie Chen), Marty Lodge (Judge William
Stratton), Nola Tellone (Emma Reynolds), Sarafina Vecchio (Female
Alderman), Sean Patrick Leonard (Alderman #1), Peter S. Kim (Jury
Foreman), Michael Gomez (Male Witness), Matthew Chappelle (Skinny
Teenager), Brian Tochterman (Chubby Teenager), Jessica Gisin (Sec-
retary), Andre Bellos (Billy Coburn), Cassie Mann (Lab Tech)

Summary: An anti-environmentalist alderman is killed during a vicious hit-and-
run. Antonio and Nagel go all out to track down the driver, who turns
out to be a frantic mother desperate to save her supposedly kidnapped
daughter.

The episode begins with a meeting in Al-
derman Christopher Jones’ office; a de-
livery man comes in and once Chris signs
for the package, he dumps the oil all over
the desk but is stopped before he lights
the oil on fire. He yells that Chris is send-
ing poison into their neighborhoods and
killing their kids. He is dragged out of the
building through the back. Chris leaves
the office saying he needs some air, but
as he crosses the street he is struck by
a truck and thrown onto another parked
vehicle.

A witness speaks to Antonio Dawson,
revealing the driver didn’t swerve to avoid
him confirming they didn’t stop either. He shares that the last 3 digits to the license plate and it
also had the special lettering on the side.

Chicago Fire’s Sylvie Brett approaches Antonio and tells him the hit and run victim didn’t
make it and hands him the report. Laura Nagel joins partner Antonio and both don’t have much
to share. Nagel is surprised to learn that their victim is Alderman Christopher Jones.

Nagel and Antonio interrogate the delivery man, Jim Sprague who is furious over Christopher
Jones’ action. He feels the city’s department of transportation is destroying the city with their
"bomb trains”; he shares that the oil was purely symbolic as it was only prune juice and soap.

Antonio suggests that he wanted to kill the snake by cutting off its head, as Chris was the
face on TV; when he says its something like that, Antonio feels it sounds like a confession. Nagel
implies he murdered Alderman Jones; Jim is shocked saying he would never kill someone.
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Bobby comes to see Mark Jefferies, revealing all the other antics citizens have done in protest
of the department of transportation. Bobby says there is no chance this death was an accident,
saying they are not environmentalist, but anarchists. He demands Jefferies make an example of
these people and leaves.

Jefferies meets with Peter Stone who reveals that Antonio and Nagel are at the environmental
group Jim Sprague created, but they only have partial specialty plates and are checking traffic
cameras in the area.

At the group’s headquarters, Antonio and Nagel talk to someone who shares there is nothing
wrong with them making a political statement. He says they are opposed to the oil trains, just
like they are opposed to killing people. He hands them a pamphlet saying this is how they show
their opposition, encouraging people to write or speak to their Alderman. He tells them they are
free to speak to his people.

Back at the office, Nagel finds a possible match to the license plate digits and they go to visit
Mrs’ St. James who informs them she rents her vehicle out. She says the last person to rent her
car was Jane Reynolds, who rented it early that morning. Antonio asks if she can track her car,
and she shows them how she spies on them too. Antonio takes her tablet promising to take care
of it while they leave to find the car.

Nagel and Antonio find the vehicle parked alongside train tracks, but when they open the
door, there are two young teens smoking inside. The vehicle is damaged and both are very high;
insisting they have the wrong dudes as they didn’t kill anyone.

Antonio confirms Jane synced her phone to the vehicle’s blue tooth and finds her cell phone
number. They find Jane sitting in a park, when they arrest her she begs them to not touch the
bag full of money, saying, "They have my daughter!”

In the interrogation room, Jane says hitting the Alderman was an accident, as he came out of
nowhere. She says the man told her if she stopped she would never see her daughter again. Her
daughter was supposed to go to the museum with her class, but the man called her saying her
phone was hacked and she was being watched so if she sent a text or hung up, she would never
see her daughter, Emma again. Antonio is shocked that the men only wanted 8 grand.

Stone asks if anyone is buying her story. Nagel questions why the kidnappers would care
where the money came from and Anna Valdez wonders why would they insist on her renting a
car when she owns a brand new Mercedes; the call she received is also a dead end since it came
from a burner phone.

Once they check her history, Stone asks if it is possible this was an accident but Antonio said
she didn’t stop. Nagel suggests she may have panicked. Stone tells Nagel and Antonio to inform
Jane’s ex-husband about their missing daughter. He is shocked to learn that Emma is missing
but Antonio says FBI is working on locating her. Antonio asks him to come back with them so
they can question him further.

Captain Reynolds says he has no idea who Emma’s friends are and is surprised his ex didn’t
call the police right away. Jane says this isn’t about her ex-husband and they should be looking
for her daughter; both parents share their estranged relationship but he says Jane is an excellent
mother but she can afford to be since he pays for it with the 4 jobs he is working.

As Antonio and Nagel leave their separate interrogation rooms, Anna arrives with Emma, who
was on her class trip the whole time.

Anna and Stone walk with Jefferies, who learns that Emma was only virtually kidnapped; he
says unfortunately, the funeral he needs to attend is very real. Anna says there are 2 victims
here, but Jefferies doesn’t want to hear it. He says if someone took his grandchild, he would call
the FBI and if he ran down someone on the way, he would call the cops.

He wants Jane charged with reckless homicide and leaving the scene but Anna protests say-
ing, "AQD = ad quod damnum, which means each person should only be punished for the harm
they caused.” Jefferies jumps out of his chair saying he also went to law school and this woman
ran down an Alderman, and that is pretty damn harmful.

Jefferies shows no sympathy and tells them again to charge her, then takes his words back
telling Anna if they catch and convict the bastard who called her, he will consider offering her
probation.

Antonio and Nagel return to the room Jane is in. Nagel asks who knew about Emma’s fieldtrip.
She reveals the person called her house first and it may be recorded there. At Jane’s house, Nagel
wants to know why she didn’t contact the police when she got the first call; Antonio says when
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his son was taken he couldn’t think straight and all that mattered was getting his child back. As
they play the message back, Antonio wants to know why Darth Vader would need 8 grand?

The lab technician reveals the caller used an app to scramble his voice, he fixed it for them
to hear and as they listen, they realize the voice is that of Captain Reynolds. They quickly meet
with Stone and Anna, and Anna shares that what he did is only adds up to intimidation, which
is a Class 3 felony; meaning he won’t do anything more than a year. Antonio is furious.

Stone tells them to arrest him and have him charged with the death of Christopher Jones, as
he was killed during the commission of a felony, and its felony kidnapping what he did. Anna
says Emma wasn’t kidnapped, it was only virtual kidnapping; Stone shares the statute doesn’t
make that distinction.

When they arrive to arrest Captain Reynolds, he is eating dinner with Emma and attempts to
close the door on them, Nagel pushes the door open offering him two options, either he comes
with them without a fuss and let the social worker sit with Emma or his 10-year-old daughter
can watch them drag him out kicking and screaming. He opts to leave quietly with them.

At the bar, Anna and Stone are eating dinner, talking about marriage and divorce. Holly
Washington arrives and introduces herself as the public defender for Ted Reynolds. She shares
that she isn’t there to make a deal, she doesn’t want to disturb them but hands him a motion to
dismiss; saying the charge of felony murder made her laugh.

The following day in court, Stone has his hands full trying to explain how a virtual kidnapping
can lead to a murder charge. Holly says no where in the statute is intimidation deemed sufficient
to trigger the felony murder rule. Stone counters that any felony involving a THREAT of physical
force will trigger the rule. The judge denies their motion to dismiss.

At the office, Jefferies isn’t impressed with Stone’s victory, saying he is bootstrapping the
law. Back in court, Stone has their lab technician tell how he was able to reveal who was the
scrambled voice on the tape. Holly tells the court that the tech could have changed the voice too
many octaves, making it sound like a different person. She asks him to replay the tape where he
threatens her, but he admits there isn’t an actual threat on the recordings.

Jane takes the stand, but she contradicts the tapes the court has already heard, saying the
caller mentioned her daughter’s name on her cell phone, implying he would cut Emma’s throat
if she didn’t comply with his demands of renting a car and withdrawing money at various banks
and ATMs. She says she was on the phone the whole time with him, driving around as fast as
she could, and she hit Alderman Jones by accident but couldn’t call the police nor stop because
the caller said if she stopped or hung up he would kill Emma.

Holly gets Jane to admit that her and Ted argued when they were married. She produces the
divorce proceeding paperwork. There are two different dates where she openly committed perjury
about her husband threatening her, which later were dismissed. Holly confronts her about being
the only one who heard her husband allegedly making those threats while she was driving like a
maniac, questioning if he really threatened to hurt Emma.

After 4 days of deliberations, the jury is deadlocked and the judge is forced to declare a
mistrial. Stone tells Holly and Ted that this isn’t over as he is filing for a retrial, even though
Jefferies insists he is wrong.

Anna reveals to Antonio and Nagel the reason it was a mistrial is because Ted never threatened
her on the recordings. Jefferies wants them to charge Jane with reckless homicide and leaving the
scene. Antonio is shocked Stone is okay with that but unless Ted confesses they have nothing.
Nagel suggests talking to Emma.

Nagel meets with Emma, who says her parents did argue sometimes and it scared her. She
reveals her father would never hit her mom because he loves her and people who love each other
don’t hit.

Antonio meets with Stone saying the kid paints a pretty picture. Stone says kids see what
they want. Antonio shares a story about his ex, saying somewhere deep inside he always thinks
about if his wife will ever come back to him; saying its something that happens when you share
a kid together, causing Stone to pause.

Anna and Stone meet with Ted and Jane with their attorneys; Jane takes a deal for a 5 year
prison sentence. Ted says okay and Jane calls him a bastard questioning what kind of father
pretends to kidnap his own daughter? Jane doesn’t want to take the deal, refusing to give Ted
full custody. Stone stands up and says that is fine with him, Antonio handcuffs her as Ted
watches quietly.
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As they escort Jane out, Ted stands up and confesses everything in front of Stone, Anna and
Antonio. Jane is released and Antonio arrests Ted. Stone offers Jane one year probation. Jefferies
says its bizarre that Ted hates Jane but is willing to go to prison for 20 years for her.
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Fool Me Twice

Season 1
Episode Number: 12
Season Episode: 12

( \

Originally aired: Sunday May 7, 2017

Writer: William N. Fordes, Bill Chais

Director: Martha Mitchell

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Dylan Walsh (Detective Ken Banks), Tim Kang (Steve Kim), Tom

Guiry (Eric Cates), Austin Lysy (Attorney Fetzer), Andrew Rothenberg
(Creary’s Lawyer), Helen Young (Judge), Todd Michael Kiech (Trial
Judge), Brian Keys (Jerome Creary), Maura Kidwell (Lizzie), Juan
Gabriel Ruiz (Benny Martinez), Andy Carey (Clerk #1), Marla Caceres
(Clerk #2), Rammel Chan (Virgil Li), Garrett Young (Bobby Burrows),
David Zarbock (Jerry Burrows), Benjamin Magnuson (Rick Marscak),
Carlos Rogelio Diaz (Nurse), Gary Basaraba (Guest Star), Lori Marshall
(Juror No 4)

Summary: A man is shot multiple times and left for dead, and a kilo of diluted
heroin is found in his car. Antonio investigates and discovers other
similar cases where murder victims were found with the same type
of adulterated drugs. Meanwhile, Stone is hesitant to let Nagel be in-
volved in the case, because she has a close connection to the victim.

The episode begins with Laura Nagel
rushing to the hospital to be with her
friend Lizzie who’s brother Eric has been
shot 3 times and they are not sure if
he will make it. Laura leaves as soon as
Lizzie’s boyfriend, Manny arrives, telling
her to call her as soon as Eric wakes up.

Nagel arrives at the crime scene, they
found 7 casings around his bullet rid-
dled car. She pauses when she sees the
blood on the cracked windshield. Dt. Ken
Banks introduces himself to her and Dt.
Steve Kim from narcotics. She is con-
fused why they are there but quickly
learns they found a kilo of heroin on the

floor of Eric’s car.

Nagel returns to the ASA office, sharing the case with Peter Stone. She tells him that Eric
Cates was her confidential informant. She shares it was Eric’s information that helped convict a
felon, Jason who ran the Death King’s stash house.

Stone wonders if Jason put a hit out on Eric from Statesville and Nagel tells him Jason’s kid
brother Jerome runs the crew now and she believes he figured out Eric was her C.I. Stone tells
her it is a CPD case now but she presses the issue saying its people like Eric who put their lives
on the line to help them; Stone tells her to see what she can find out but to stay out of the cops’
way.

Antonio Dawson learns from Laura Nagel that they could work the investigation; before Daw-
son could question her she asks if he is coming. They go to see Jerome at his car dealership
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where Nagel tells him they could look through his books to see if he is laundering money or he
could answer a few questions.

Jerome swears he is no longer in a gang since they put his brother, Jason in prison. He also
says he hasn’t see Eric Cates in a few years; Nagel doesn’t believe him and suggests he gets the
books. Jerome, again says he is not involved and Eric worked for his brother but if Eric was
hijacked it was from Ricky Marscak’s crew.

Dt. Banks informs Nagel a good Samaritan came in saying he witnessed the shooting; he didn’t
see Marscak but he say a red Chevy and with the red Chevy and drug heist, they immediately
felt it was Ricky Marscak. Dt. Kim comes out of the interrogation room saying Marscak claims
he was banging some babe whose name he didn’t get, until 3 a.m.

Nagel enters the interrogation room and reveals that Eric Cates is still alive; Marscak says
that is a good thing so Eric can confirm he didn’t shoot him. She leaves the precinct and returns
with Antonio to the hospital. Eric swears the heroin in his car was not his. He says he was going
home and as he was driving on a one-way street a car came towards him, 2 guys got out but
he couldn’t see their faces because the lights were shining in his eyes. He reversed the car and
doesn’t remember anything else. He says he couldn’t see anything but if the car was red, he
would have known.

Anna Valdez is surprised they have a witness since it is such a rarity. Nagel finds the witness
statement a bit suspicious since he said there was only one guy and Eric says there were 2. He
mentioned the red Chevy but Eric is sure he would have remembered that; the problem is the
witness doesn’t even have a parking ticket so he is a model citizen.

Antonio and Nagel return to the crime scene and decide to see Jerry Burrows, the witness but
when they arrive at the apartment, his son, Bobby says his father is out driving as he is a cab
driver. At lunch, Nagel questions why Burrows went to narcotics instead of going to the closest
precinct which was only a couple blocks away.

Antonio suggests Nagel is too close to the case and can’t see things clearly. She shares that
she grew up with Eric and when her dad had drank too much, his mother took her in. Antonio
shares that Jerry may be clean but his son has been arrested twice for intend to distribute and
6 months ago he was arrested for statutory rape of a 15-year old. She wants to know why he
wasn’'t in prison and Antonio learns the same day the charges were dropped, cocaine charges
were filed by Dt. Banks and Dt. Kim.

Banks and Kim quickly share they felt Bobby was a minor leaguer and they felt he would
be better help to them on the street. Banks insist that Bobby became an informant for them
once they let him go. Nagel finds it a huge coincidence that their CI's father is a witness to a
shooting they are investigating. Kim gets very angry that they are implying they are lying. Nagel
and Antonio return to question Jerry Burrows who insists he saw the red truck and rushes back
into the house.

Laura goes back to the hospital and Eric tells her is she wants him to say it was red, he will
say it was red. She backs off and starts to reminisce about their childhood. She apologizes for
putting a target on his back. He sticks to his story that the heroin is not his.

Antonio and Nagel review the case with Stone and Anna; he tells them the heroin was only
10% pure so he went through cases similar to this one, all involving murders and he found 3
cases with no arrests; all 3 happened in the past 24 months but has the same gang connection,
the 23rd Street Jokers who are still in a turf war with the Death Kings. All 4 shootings are on
Jason’s orders and all 4 are being investigated by the same detectives.

Anna is shocked Banks and Kim are covering up the murders and Nagel suggest maybe they
are doing the killings themselves. Stone tells them to not get ahead of themselves and the first
thing they need to do is prove Jerome knew Eric Cates informed on his brother.

Eric never told anyone he snitched and suggests someone found out on their end. Nagel asks
for protection for Eric while she meets with his sister, Lizzie. Laura finds out that Lizzie told her
boyfriend, Manny about them.

Nagel questions Manny, who reveals he owed Jerome 10 grand and shared that he had a friend
who had a good thing with the ASA office and he could hook him up if he needed something.
She wants to know if he mentioned her name, when he says no, she tells him he will be charged
with conspiracy to commit murder; he chokes and admits he told Jerome her name. Nagel and
Antonio return to the Ferrari dealership and she arrests him.
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Stone observes as Nagel and Antonio interrogate Jerome. Nagel plays him saying they have
Banks and Kim’s statements claiming they were following his orders on the other murders;
Jerome is shocked they turned on him, but his attorney tells him to be quiet. Jerome wants a
deal but is told they can’t give him a deal. Stone comes in and offers him a deal: 1 murder, 1/3
of his sentence. Against his lawyer’s advice, Jerome takes the deal.

Antonio arrives at the bar where Banks is seated, they talk about a bust they did years ago.
Antonio remembers wanting to be like him. Meanwhile, Nagel arrives at Kim’s home, who is
eating dinner with his family; he attempts to close the door but she holds it open as 2 police
cruisers arrive to take him. Once she has him in custody she calls Antonio, who orders Banks
to stand up and leave like they are friends or he is going to arrest him in front of all his "fans”.
Outside stands, Mark Jefferies and Peter Stone.

In court, the judge hears about the detectives decorated work history but Anna shares they
are both charged with four violent felonies, paid assassins. She gives them $250,000 bail each.

Both attorneys meet with Stone and Anna, saying they shot to kill when Cates came racing
towards them in his vehicle. Stone says they took off leaving Cates for dead; the attorney says
they panicked. They are willing to plea to leaving the scene, when Anna says Jerome will testify
he hired them, they scoff that he is an infamous gangster who will say anything to save himself.

Anna sees Forensics who cannot verify how far they were when they shot at him but there is
gunshot residue in the detectives’ car. When Anna sees the dash cam in the car, he tells her that
the camera was never turned on, it turns on a minute before the sirens are turned on, but can’t
explain how it works.

In the office, there is audio recording of the detectives preparing and then shooting Cates;
apparently they didn’t know the recording starts as soon as the siren is hit. Anna explains that
she realized the camera is always recording because there is no way for it to know when a siren
would happen. Stone is impressed with her work and tells her to make copies and send to the
defense counsel.

In the judge’s chambers, the attorneys, Stone and Anna listen to the audio. The judge tells
them to start talking deals but one protests saying the police needed a warrant to bug their
own vehicle so this recording is against their 4th amendment. The judge says the recordings are
admissible.

Dt. Kim’s attorney comes to Stone’s office and explains what was really going on with him, his
partner and Jerome. Kim says he will go to jail for as long as they want, but he wants his family
to be relocated and kept safe and he will be willing to testify to everything. Stone offers him life
in prison and he says whatever.

Jerome takes the witness stand, revealing he paid Detective Banks and Detective Kim twenty
grand for each murder. He admits to taking a plea deal. The defense attorney talks about him
pinning Cates’ shooting on Rick Marscak and now he says he did it, so everyone should assume
he would say anything to save himself. Cates admits he was a drug runner for the Death King's
but has been clean for over a year after he was arrested and agreed to be an informant.

Detective Kim is on the stand as the court room hears the recording of him and Detective
Banks. He reveals how they took all the cases making sure no one else would investigate. He
says Banks suckered him into it and they didn’t care about the killings because they were just
killing gang-bangers. The defense lawyer says he can’t use his greed as an excuse to kill.

At a bar, Stone learns Banks’ lawyer is putting him on the stand the following day and isn’t
sure society can really convict him. On the stand, Banks says he went along for the ride as Kim
was the lead detective on every case. Stone asks him if this was all for the greater good, he agrees
it was his job to do that. He says the killings had nothing to do with any investigations but a cop
never stops being a cop. Stone asked if the money was just a tip?

Banks says Cates deserved to die because he did business with a gang member. Stone ques-
tions that by asking about him taking the money from Jerome. Banks remains silent. Closing
arguments are completed and the jury finds Detective Banks NOT guilty of all 4 murder and
attempted murder counts.

Nagel chases after Cates who quickly leaves the court room. He shares had he gone to jail for
the burglary he would have gotten out of jail 6 months ago. She promises they will protect him
btu he doesn’t believe her.
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Tycoon

Season 1
Episode Number: 13
Season Episode: 13

( \

Originally aired: Sunday May 14, 2017

Writer: Bill Chais

Director: Fred Berner

Show Stars: Philip Winchester (Peter Stone), Jon Seda (Antonio Dawson), Joelle
Carter (Laura Nagel), Monica Barbaro (Anna Valdez), Carl Weathers
(Mark Jefferies)

Guest Stars: Richard Schiff (Frank Linden), Emma Duncan (III) (Sarah Tollin), Zach

Shaffer (Brett Linden), Brocki Murphy (Cara), James Vincent Mered-
ith (Preliminary Judge), Cheyenne Pinson (Brenna), Eamonn Walker
(Chief Wallace Boden), Sophia Bush (Detective Erin Lindsay)
Summary: A crane collapses at a construction site and kills the son-in-law of a
wealthy real estate developer. The investigation reveals the collapse
wasn’t an accident and that the developer has made many enemies.

The episode begins with Antonio Dawson
leaving his house and racing down the
street when he receives a text message.
He arrives at a construction site where
the crane has crashed into the building
and collapsed onto a car; CFD and CPD
are on scene. Chicago PD’s Detective Erin
Lindsay informs Antonio there are 4 in-
jured and shares Evan Wheeler is de-
ceased but he is the son-in-law of Frank
Linden who is running the project.

Laura Nagel and Antonio arrive at
Chicago Med to see John Benzinger, the
crane operator. When they ask him how

: much he had to drink the previous night,
he tells them 2 beers; but his wife doesn’t like what they are implying. Nagel wants to know why
he was transferred to Riverfront but the wife tells them to leave.

Frank Linden arrives at Mark Jefferies office as soon as he got the news; with Anna Valdez
and Peter Stone in his office, Jefferies asks what they can do to help. Brett Linden says they
heard the crane operator tested positive for cocaine and written up previously for being drunk
on the job. Stone is surprised and wants to know how he knew that.

Frank says his son went to law school with Evan and he was like a son to him, he asks him
to take care of this while he takes care of Evan’s widow, Sarah Tollin. When Stone says neither
Brett nor Frank answered his question, Jefferies tells Stone he wants him running point on this.

Stone visits Emma who is busy trying to clean up her daughter, Annaleigh’s toys. He offers
his condolences and wants to know why Evan was at the site and confirms that she works for her
father too. He asks if there is anything else she remembers about the crash other than speaking
to him on the phone during the crash. They are interrupted by her daughter who is quickly sent
off with the nanny because Emma hasn'’t told her Evan had died.

Chicago Fire’s Chief Wallace Boden walks through the crash site with Antonio and Nagel,
explaining what happened. He confirms the bull pin was tampered with, making it brittle enough
to break and someone wanted the crane to collapse.

Antonio reveals to Anna the results of the test they did on Benzinger’s thermos; he shares the
cocaine was too pure for him to have gotten it on the streets of Chicago and it appears someone
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drugged his thermos knowing his work history. They meet with Nagel who confirms the crane
was still working properly when the site closed at 8pm. They feel there was an hour gap for
someone to damage the pin, they find a car leaving the site but can’t see the plate.

Anna comes to see Frank, who brags about legacy and how you don’t build a legacy pushing
paper; his son, Brett seems disturbed by his words. She informs them the crane operator is not
being charged with murder and is there to find out if they have any enemies. Frank gives her the
name of Jim Florence and tells her Brett will give her whatever she needs. He tells her it started
with threatening emails and then Florence showed up with a 9mm.

Anna meets with Florence who tells her Frank Linden uses people’s weaknesses against them
and his is his workers are undocumented causing Frank to offer him $90,000 for a $2 million
job. He swears the crane deal wasn’t him because truthfully Frank is the only one left building
in Chicago. He says when river front fell he is certain Frank came out ahead, as he always does.

Anna goes to Stone’s office revealing Frank Linden declared bankruptcy 5 times and he made
out like a bandit while everyone else got completely wiped out. She found insurance on the river
front but can’t have access to it without a warrant as everything he has is on a private server;
Stone attempts to get a warrant but the judge says he needs a lot more before she signs it.
Antonio suggests hacking in and Stone orders him not to.

Antonio and Nagel look through the stuff Antonio obtained and explains how Danny Borelli
was a good guy, father and firefighter who died in a building that was a deathtrap because of
safety violations and the building was owned by Frank Linden; Antonio promises he won't skate
this time. He discovers Frank reached out to mob guy, Henry Tomczak six times in the last 30
days.

Nagel and Antonio go to the bar in the emails where the bartender shares what he has seen.
Nagel shows a picture of the Sarah Wheeler and he confirms she was with her father, Frank and
Tomczak at the bar 4 days before the crane accident.

When they tell Stone questions how they obtained the information, Antonio tells him to do
whatever he wants with the information but Nagel says they investigated and it was one of her Cls
who reached out to her. Stone tells them good work and leaves. Anna shows Stone the newscast
the wife supposedly saw that made her rush to the accident site; the newscast was at 7:33 but
she was there at 7:29.

Stone and Anna revisit Sarah confront her on the lie and tell her if her father was involved
in this so they could make money, this was her chance to get ahead of it. Anna tells her her
husband was murdered and it will be a charge of first degree murder; when she says she can’t
help them, Anna suggests they will speak to her brother, Brett. She says no one can beat Frank
and Brett worships him.

Stone threatens to arrest her right now and begins to count down from 5. He will put her
daughter in child services and keep her there until she can vote. Sarah nods when Anna asks
her if she knew the crane would collapse.

Anna and Stone have a meeting with Brett and Frank. Stone isn’t intimidated by Frank and
encourages him to cut his losses and plead guilty of the murder of Evan Wheeler. Frank wants
to know where Jefferies is as he would never sign off on this; they inform Frank his daughter
revealed everything to them. Frank stands up and tells them they are going to learn the hard
way as he never folds on a bluff and his daughter, Sarah will never testify against him.

Nagel and Antonio visit Henry Tomczak, where Nagel asks to take a photo of the swordfish on
his wall. Once they leave his office, Nagel reveals she took a photo of the picture beside it which
is the Dodge Challenger that was leaving the site just before the crane crash. They stop by his
girlfriend’s house and find inside the trunk of the Challenger an empty cylinder of Difluoroethane,
which can be used to make the bull pin brittle.

Jefferies comes into Stone’s office, drops a file on his desk and says he made a deal with Frank
Linden. Stone is furious there is no jail time because this was an act that resulted in murder.
Jefferies tells him that may be true but he isn’t convinced he can prove it. In court, Frank is give
a $500,000 fine but Stone decides to have him arrested for murder; Frank tells him in front of
the judge, he is making a big mistake.

Frank Linden is out in 20 minutes and meets with Jefferies in a very busy social club. He
says he shouldn’t be put in that position and asks Frank if he killed his son-in-law. Frank says
he loves the thrill of building high places and no one being closer to God than him; he denies
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killing Evan. He is angry Stone is hassling him and feels 30 years of friendship means nothing.
He tells Jefferies that he is the only one who can stop him from getting to the top.

The following day court begins for the murder trial. Sarah is up first on the witness stand, who
admits they were behind by 10 months on the project; also admitting if there was an accident
stopping all construction they had an insurance policy for $570 million. He asks her if the crane
accident was on purpose; as she looks at her father she pleads the 5th.

Outside the courtroom, Anna asks Brett if he realizes Frank killed Evan and he tells her
sometimes you have to do whatever it takes to get the job done and he walks away. She confronts
him about knowing all alone and figures out that Sarah was protecting him; shocked he would
allow his sister to go to prison.

Jefferies agrees they have to get Frank behind bars and it hurts to see Sarah paying the prize
and going to prison. Stone decides to work a new angle at a benefit; talking very loudly about the
murder and all his bankruptcy cases. Stone taunts him in front of the rich prominent citizens
of Chicago. Brett calls security and Stone tells him this isn’t over, he is just getting started and
wishes Frank a good night.

Court begins, the people rest as Stone says they will wait for Frank’s defense. His lawyer
initially says they rest too but Frank wants to speak and takes the stand. Frank goes on and on
about everything he supports financially. He denies having anything to do with sabotaging the
river front site.

Stone brings up Frank’s subject of his masters thesis from Columbia University; it was called
In Defense of Pinto. Frank is shocked that he had a copy of that and asks him to explain to the
jury about Pinto. He argued that it was okay for companies to value profits over human life and
if sabotaging a project would boost profits it was acceptable.

Frank begins to laugh saying it is only theory and denies his own words. He finally snaps
and yells it is all about profits, even if the wrongful death was his son-in-law, son or even his
daughter. Stone says that is all and sits down.

Sarah, Frank, Brett, their attorney sit with Anna and Stone. Frank is not willing to admit
guilty but will take a plea of reckless endangerment with 2 years probation. Sarah doesn’t answer
when they talk about her dead husband. Stone says he will take manslaughter and Franks serves
15. Frank offers Tomczak and Stone says he will take that and Frank gets 12 years.

Frank says he will take his chances with the jury and Brett reveals it was Sarah’s idea and
Frank shouts he had nothing to do with hit. Sarah cries for Brett not to do this because their
father took away Evan and now her daughter will be without a mother too? Brett says they all
need Frank but Stone says he doesn’t and there is no deal for any of them and he is coming after
all of them.

Back in court, Frank is found guilty of murder, once it is announced Sarah is arrested too.
Jefferies isn’t surprised that Frank is trying to negotiate a deal with all the dirty secrets he has to
trade; he tells them to enjoy another drink because they won’t be returning for a while because
most of those secrets tie into their esteem membership.
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